

តើព្រះវិញ្ញាណរបស់សុទ្ធជាអ្វី?



...ពិបាកសម្រាប់ការប្រជុំ។ ការប្រជុំនេះគឺជាការប្រជុំខុសពីអ្វីដែលយើង
តែងតែមាននៅទីនេះ។ ភាគច្រើន រាល់ពេលដែលយើងមកជួបជុំគ្នានៅ
ទីនេះ វាជាការជួបជុំគ្នា... សម្រាប់ការព្យាបាលអ្នកជំងឺនិងសម្រាប់តម្រូវការផ្នែក
សាច់ឈាម។ វាជាការសង្កត់ធ្ងន់លើវា។ ប៉ុន្តែយប់នេះ យើងបានចាប់ផ្តើមការរីក
ដុះដុះសម្រាប់ការព្យាបាលព្រលឹង និង—វិញ្ញាណរបស់មនុស្ស។

ទោះជាយ៉ាងណា បើព្រះសព្វព្រះហឫទ័យ ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ នៅសាលា
ថ្ងៃអាទិត្យ នាព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ យើងនឹងមានការអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ និង
មានជាបន្ទាត់ក្នុងការព្យាបាលជាប្រចាំ សម្រាប់ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ បើព្រះអម្ចាស់
សព្វព្រះទ័យ។ ហើយនៅយប់សប្តាហ៍នេះ យើងផ្តោតយ៉ាងខ្លាំងក្នុងការនិយាយ
អំពីរឿងដ៏អស់កល្បជានិច្ច—ខាងព្រលឹង។

2 ឥឡូវនេះ យើងដឹងថានៅពេលដែល—រាងកាយត្រូវបានព្យាបាល នោះធ្វើឱ្យ
យើងទាំងអស់គ្នាសប្បាយចិត្ត ពីព្រោះយើងដឹងថា វាពិតជាបង្ហាញថាព្រះរបស់
យើងព្រោសអ្នកជំងឺ។ ប៉ុន្តែអ្នកជំងឺនោះ បើគេរស់បានយូរ ប្រហែលជាឈឺទៀត
ប្រហែលជាមានជំងឺដូចគ្នាដែលពួកគេទើបតែបានជាសះស្បើយ ហើយនោះ វាមិន
បាត់បង់ការព្យាបាលទេ។ វេជ្ជបណ្ឌិតនឹងផ្តល់ថ្នាំសម្រាប់ជំងឺរលាកសួត ហើយ
ប្រហែលជាពីរថ្ងៃក្រោយមកពួកវានឹងស្លាប់គឺជំងឺរលាកសួតនោះ បន្ទាប់ពីគាត់
បានប្រកាសថាពួកគេជាសះស្បើយ។ វាកើតឡើងម្តងទៀត។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែល
ព្រលឹងនោះត្រូវបានព្យាបាល នោះអ្នកមាន ជីវិតអស់កល្បជានិច្ចនៅក្នុងអ្នក។

3 ហើយខ្ញុំជឿថា យើងខិតជិតដល់ការយាងមកនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវហើយ
ថាវាធ្វើឱ្យយើងធ្វើគ្រប់យ៉ាងដែលយើងអាចធ្វើទៅបានដើម្បីនាំព្រលឹងគ្រប់រូប
មកកាន់ព្រះរាជាណាចក្រ ហើយនឹងនាំរាជាណាចក្រមកជូនប្រជាជន ដើម្បីឱ្យ
យើងបានជាសះស្បើយពីវិញ្ញាណរបស់យើង។ ខ្ញុំជឿថារូបកាយរបស់ព្រះយេស៊ូវ
គឺជារូបកាយដែលលឿនបំផុតដែលតាមខ្ញុំស្គាល់ នោះ គឺ—រូបកាយ ជារូបកាយ
ខាងវិញ្ញាណរបស់ព្រះគ្រីស្ទនៅលើផែនដី គឺលឿនខ្លាំងណាស់។

4 ហើយឥឡូវនេះ យើងមិនមានគម្រោងទុកអ្នកឱ្យនៅយូរពេកទេយប់នេះ ព្រោះ នៅយប់ដំបូងយើងគ្មានកន្លែងអង្គុយសម្រាប់មិត្តសម្លាញ់យើងទេ។ យើងកំពុង ស្ថិតក្នុងគម្រោងសាងសង់ព្រះវិហារថ្មី ជាធាតុខ្ពស់បំផុតដំបូងនៅលើដីទាំងនេះ ឬកន្លែងណាដែលព្រះអម្ចាស់នឹងដឹកនាំ ប៉ុន្តែតាមដែលយើងដឹងគឺនៅទីនេះ។

5 ហើយឥឡូវនេះយើងបានចែកការប្រជុំ ពីថ្ងៃពុធដល់ថ្ងៃអាទិត្យ។ ប៉ុន្តែ បន្ទាប់មកនៅថ្ងៃអាទិត្យ គឺត្រូវបិទចូលទៅក្នុងថ្ងៃបុណ្យណូអែល ប៉ុន្តែវា... ពេលណាដែលព្រះអម្ចាស់ប្រាប់យើងឲ្យឈប់ នោះនឹងជាពេលវេលា។ យើង មិនដឹងថាលទ្ធផលនឹងទៅយ៉ាងណានោះទេ។ ប៉ុន្តែដោយមានជំនឿថាអ្នក នៅទីនេះនឹងរងឧបាសថនិងក្រុមជំនុំជាប្អូនស្រីរបស់យើង (ដែលជា មួយ ក្នុងចំណោមពួកគេគឺ—គឺជាធាតុខ្ពស់បំផុតបរិសុទ្ធនៅយូទិកា ដែលបងប្រុស ប្រាហាំ ស្បៀលលិញជាគ្រូគង្វាល និងនៅ ញូវអាល់បាននីជាកន្លែងដែល បងប្រុស—បងប្រុស ជូនីជេកសុនគឺជាគ្រូគង្វាល ហើយក៏ចេញតាមផ្លូវហាយវេជាកន្លែងដែលបងប្រុស រូដខែល ជាគ្រូគង្វាល) យើងនិងពួកគេ គឺជាបងប្អូនក្រុមជំនុំ ស្រីនៃធាតុខ្ពស់នេះ យើងកំពុងព្យាយាមនាំយក...ប្រជាជនរបស់យើងចូល ទៅក្នុងការប្រកបដ៏ប្រសើរជាមួយព្រះគ្រីស្ទ។ នោះជាគោលបំណងរបស់យើង។ ដូច្នេះ ខ្ញុំបានជ្រើសរើសអាន និងបង្រៀននៅប៉ុន្មានយប់ខាងមុខ...

6 យប់នេះ ខ្ញុំចង់និយាយលើប្រធានបទ៖ តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? ហើយ នៅយប់ស្អែក ខ្ញុំចង់អធិប្បាយអំពី៖ តើវាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យសម្រាប់អ្វី? ហើយនៅ យប់ថ្ងៃសុក្រ...ហើយ ចំពោះអ្នកចតសំឡេង ខ្ញុំមិនចង់ចតនៅយប់ថ្ងៃសុក្រនេះទេ៖ តើខ្ញុំទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដោយរបៀបណា? ហើយតើខ្ញុំដឹងដោយរបៀបណា នៅពេលខ្ញុំមានវា? ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងអនុញ្ញាតឱ្យ បន្ទាប់មកមើលថា អ្វីដែលព្រះអម្ចាស់នឹងដឹកនាំយើង សម្រាប់ថ្ងៃសៅរ៍និងថ្ងៃអាទិត្យ។ ហើយនៅ ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ កម្មវិធីព្យាបាល និងកម្មវិធីផ្សាយដំណឹងល្អមួយទៀតសម្រាប់យប់ ថ្ងៃអាទិត្យ។

7 ហើយឥឡូវនេះយើងចង់ឱ្យអ្នករាល់គ្នាដឹង... ហើយខ្ញុំដឹងថា ម៉ាស៊ីនចតសំឡេងកំពុងដំណើរការនៅក្នុងបន្ទប់ខាងក្រោយ ហើយយើង ចង់និយាយរឿងនេះ។ ដោយសារតែ នៅក្នុងការប្រជុំបែបនេះ លើប្រភេទ ផ្សាយដំណឹងល្អ យើងមានមនុស្សមកពីក្រុមជំនុំផ្សេងគ្នាដែលត្រូវបានបង្រៀន

ក្នុងផ្នែកនៃជំនឿ រៀងៗខ្លួន។ ហើយនោះមិនអីទេ។ ខ្ញុំមិនដែលចង់មានកំហុសក្នុង ការសាបព្រោះការមិនចុះសម្រុងគ្នាក្នុងចំណោមបងប្អូនឡើយ។ ហើយនៅក្នុង កិច្ចប្រជុំ ខ្ញុំគ្រាន់តែអធិប្បាយអំពីសេចក្តីពិតដ៏អស្ចារ្យនៃបទគម្ពីរ អំពីអ្វីដែល បងប្អូនដែលជាអ្នកឧបត្ថម្ភការប្រជុំរបស់ខ្ញុំជឿលើ។ ប៉ុន្តែ នៅក្នុងរាងឧបោសថនៅ ទីនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់និយាយអំពីអ្វីដែលយើងជឿ។ ដូច្នោះ ប្រសិនបើអ្នក—បើអ្នកមិន យល់វា ខ្ញុំនឹងរីករាយណាស់ក្នុងការទទួលសំបុត្រប្រកំណត់ត្រាតិចតួចពីអ្នក ដើម្បី សួរខ្ញុំនូវសំណួរមួយ—ហេតុអ្វីបានជាយើងជឿដូច្នោះ។ ហើយខ្ញុំនឹងរីករាយក្នុងការ ព្យាយាមពន្យល់វាឱ្យល្អបំផុតតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។

8 អ្នកដឹងទេថា គ្រប់ក្រុមជំនុំ ប្រសិនបើអ្នកមិនមានគោលលទ្ធិទេ អ្នកមិនមែន ជាក្រុមជំនុំទេ។ អ្នកត្រូវតែមានអ្វីមួយដែលអ្នកឈរ សម្រាប់គោលការណ៍ មួយចំនួនដែលអ្នកកំពុងកាន់។ ហើយមិនថាបុគ្គលនោះកើតមកពីគោលលទ្ធិឬ ទោះជាបុគ្គលនោះកើតពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ នោះជាប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ ឬប្អូនស្រី របស់ខ្ញុំ ទោះបីយ៉ាងណា... យើងប្រហែលជាខុសគ្នាឆ្ងាយដូចទិសខាងកើតពី ទិសខាងលិច ប៉ុន្តែយើងនៅតែជាបងប្អូន។ ហើយខ្ញុំនឹងមិនធ្វើអ្វីក្រៅពីព្យាយាម ជួយបងប្រុសនោះឱ្យកាន់តែខិតជិត ដើរទៅរកព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយខ្ញុំជឿថាគ្រីស្ទា នពិតម្នាក់នឹងធ្វើដូចគ្នាសម្រាប់ខ្ញុំ។

9 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់សួររាងឧបោសថនេះ... ឥឡូវនេះ យើងមិនចូលទៅក្នុង នេះដើម្បីតែការប្រជុំដែលអូសបន្លាយនោះទេ។ ខ្ញុំចង់ចូលទៅក្នុងនេះ ហើយខ្ញុំ ចង់ឱ្យអ្នក ហើយបានសុំឱ្យអ្នក ដុតរាល់ស្ថានដែលនៅពីក្រោយអ្នក ហើយឱ្យ អំពើបាបទាំងអស់បានត្រឹមត្រូវ ថាយើងនឹងចូលមកក្នុងរឿងនេះដោយអស់ពី ចិត្ត និងជីវិតរបស់យើង។ យើងត្រូវតែមកទីនេះក្នុងគោលបំណងតែមួយគត់ ដើម្បីរៀបចំព្រលឹងរបស់យើងសម្រាប់ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ ហើយគ្មាន គោលបំណងផ្សេងទៀតឡើយ។ ហើយដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយហើយថា នោះ ប្រហែលជាពេលខ្លះខ្ញុំអាចបង្រៀន ឬនិយាយអ្វីមួយដែលអាចផ្ទុយពីអ្វីដែល នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត វិធីដែលពួកគេជឿ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបាន—មិនបានមកសម្រាប់ ការឈ្លោះប្រកែកគ្នា អ្នកឃើញទេ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមក... យើងនៅទីនេះ ដើម្បីរៀបចំការយាង មករបស់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយខ្ញុំគិតថាក្រុមតូចនេះ...

10 ខ្ញុំមានបងប្អូនមកលេងជាមួយខ្ញុំនៅទីនេះ ដែលខ្ញុំស្គាល់ មកពីកន្លែងផ្សេងៗគ្នា ហើយយើងរីករាយដែលមានពួកគេ។ ហើយមិនមានការសង្ស័យទេប៉ុន្តែអ្វីដែលចេញតាមរយៈទស្សនិកជននៅទីនោះ មានអ្នកផ្សេងទៀតមកពីក្រៅទីក្រុងមកពីជុំវិញទីក្រុងតូចៗរបស់យើងនៅទីនេះ។ ហើយយើងសប្បាយចិត្តដែលមានអ្នក ហើយកោតសរសើរអ្នកខ្លាំងណាស់ ប្រសិនបើអ្នកស្រឡាញ់យើងគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីមកស្តាប់រឿងទាំងនេះ។ ព្រះអង្គអើយ...សូមឲ្យអ្នកយកទៅផ្ទះជាមួយប្អូនប្រុស ប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ទ្រព្យសម្បត្តិដ៏មានបំផុតដែលព្រះអាចចាក់ចូលក្នុងចិត្តរបស់អ្នក គឺជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។

11 ហើយដល់រោងឧបោសថតូចនេះ ដោយឃើញថាខ្ញុំជឿថាវាជាមនុស្សដ៏ល្អបំផុតម្នាក់ដែលខ្ញុំជឿថាមាននៅលើផែនដី សូមទៅរោងឧបោសថនេះ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំមិនដែលនិយាយថា “ទាំងអស់” ជាមនុស្សល្អបំផុត។ ខ្ញុំបាននិយាយថា មនុស្សល្អបំផុតមួយចំនួននៅលើផែនដីសូមទៅរោងឧបោសថនេះ។ ប៉ុន្តែពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃ ដែលត្រឡប់មកវិញ ពីការជួបជុំមួយទៅការជួបប្រជុំមួយ ខ្ញុំមើលឃើញពីតម្រូវការយ៉ាងធំនៃរោងឧបោសថនេះ តម្រូវការដ៏ធំនៅក្នុងវា ហើយនោះគឺជាការបំពេញ ឬការថ្វាយជីវិតកាន់តែស៊ីជម្រៅ ការដើរកាន់តែជិតស្និទ្ធជាមួយព្រះ។ ហើយខ្ញុំបានសន្យានឹងពួកគេថានឹងធ្វើដូច្នោះ ដើម្បីមានសារនេះសម្រាប់ពួកគេ។ ហើយយើងរីករាយនឹងនាំអ្នកចូល និងប្រកបជាមួយយើងជុំវិញព្រះបន្ទូលនៃព្រះដូចដែលយើងបង្រៀន និងព្យាយាមផ្សាយ។

12 ឥឡូវនេះ បីយប់ដំបូង យើងនឹងមិនយកប្រធានបទដើម្បីផ្សព្វផ្សាយទេ ប៉ុន្តែសារដែលត្រូវបង្រៀនពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងមិនសុំអ្នកណាឱ្យធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំមិនបានធ្វើដោយខ្លួនឯងនោះទេ។ ហើយសប្តាហ៍នេះបានក្លាយជាកាលវិភាគពេញលេញសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំបាននៅជិត—ដល់ការងើត ដូចដែលខ្ញុំនឹងដាក់វា រហូតដល់ខ្ញុំស្ទើរតែនៅក្បែរខ្លួនខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានប្រគល់អស់ទាំងឆន្ទៈ និងអ្វីៗទាំងអស់ដែលខ្ញុំដឹង ចំពោះព្រះអម្ចាស់។

13 យប់មួយ យប់រំលងអត្រាត្របន្តិច ប្រពន្ធខ្ញុំនិងខ្ញុំ បន្ទាប់ពីក្រោក ហើយអធិស្ឋាន និងនិយាយទៅកាន់ព្រះអម្ចាស់ ឆ្លងកាត់ជើងទម្រតូចនៅក្នុង...បន្ទប់ខាងមុខរបស់យើង ដោយមានគម្ពីររំលឹកចំហើយ យើងបានថ្វាយខ្លួនយើងជាថ្មីដល់

ព្រះ សម្រាប់កម្មវិធីពេញលេញ ដែលយើងនឹងថ្វាយឆន្ទៈរបស់យើងផ្ទាល់ និងអ្វីៗ គ្រប់យ៉ាង និងរាល់គំនិតអវិជ្ជមាន និងដើម្បីបម្រើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។

ហើយខ្ញុំជឿជាក់ថា នោះជាអាកប្បកិរិយារបស់អ្នកផងដែរ ដែលអ្នកបាន ធ្វើរឿងដូចគ្នា។ ពេលដែលយើងមកដល់យប់នេះ យើងនឹងមកលើទីបរិសុទ្ធ ក្នុងចំណោមប្រជាជនដែលបានអធិស្ឋាន និងការតមអាហារ ការតបស្នង ហើយ ត្រៀមខ្លួនទទួលអ្វីមួយពីព្រះ។ ហើយខ្ញុំដឹងថា អ្នកដែលមកដោយស្រែកឃ្លាននោះ នឹងមិនចេញទៅដោយស្រែកឃ្លានទៀតទេ ប៉ុន្តែព្រះទ្រង់នឹងប្រទានអាហារដោយ នំប៉័ងជីវិត។

14 ឥឡូវនេះ មុននឹងយើងអានសៀវភៅដ៏ពិសិដ្ឋរបស់ទ្រង់ សូមឲ្យយើងអាន ក្បាលបន្តិចសម្រាប់ការអធិស្ឋាន។

15 ព្រះអម្ចាស់អើយ មានការអធិស្ឋានរួចហើយនៅកន្លែងនេះនៅយប់នេះ។ មាន...បទចម្រៀងរបស់ស៊ីឃ្លែនត្រូវបានច្រៀងដោយកូនៗរបស់ទ្រង់។ ចិត្តរបស់គេ ត្រូវបានលើកឡើង។ ហើយយើងខ្ញុំបានមកទីនេះដើម្បីថ្វាយខ្លួនដល់ទ្រង់ ហើយ ថ្វាយបង្គំទ្រង់ពីជម្រៅនៃព្រលឹងយើង។ យើងខ្ញុំសូមអំពាវនាវសូមទ្រង់នឹកចាំ ព្រះអង្គអើយ ថា ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលកាលដែលព្រះអង្គយាងឡើងលើភ្នំ ហើយបង្រៀនសិស្សរបស់ព្រះអង្គ “មានពរហើយ អស់អ្នកដែលស្រែកឃ្លានសេចក្តី សុចរិត ដ្បិតអ្នកនោះនឹងបានឆ្លែត។” ទ្រង់បានសន្យាថា ព្រះអម្ចាស់អើយ។ យើង មកយប់នេះដោយបើកចិត្ត។ យើងកំពុងមក ដោយស្រែកឃ្លាន ហើយយើងដឹងថា ទ្រង់នឹងរក្សាការសន្យារបស់ទ្រង់។

16 ពេលយើងខិតខំបើកទំព័រដ៏ពិសិដ្ឋទាំងនេះនៃព្រះគម្ពីរ ដើម្បីអានពីមាតិកា នោះ សូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគ្រាន់តែយកវាទៅគ្រប់ដួងចិត្ត។ ហើយសូមឲ្យ ពូជនោះធ្លាក់ទៅក្នុងសេចក្តីជំនឿដ៏ជ្រាលជ្រៅ ដែលនឹងនាំមកនូវរាល់ការសន្យា ដែលព្រះបន្ទូលបានធ្វើ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមស្តាប់យើងខ្ញុំ ហើយសំអាត យើងខ្ញុំ ហើយសាកល្បងយើងខ្ញុំ។ ហើយប្រសិនបើមានការមិនបរិសុទ្ធអំពីយើងខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់អើយ អំពើបាបណាមួយដែលមិនបានសារភាព អ្វីដែលមិនត្រឹមត្រូវ សូមបង្ហាញវាឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់ យើងនឹងដើរត្រង់ ហើយធ្វើវា ដ្បិតយើង ដឹងថា យើងកំពុងរស់នៅក្នុងស្រមោលនៃការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ហើយយើងមាន ឱព្រះដ៏បរិសុទ្ធ សូមចូលមកក្នុងស្រមោលនៃទ្រង់—យប់នេះ ក្នុង

សេចក្តីយុត្តិធម៌របស់ទ្រង់ ហើយយើងកំពុងសច្ចារថ្វាយអ្នកថ្មី និងការថ្វាយខ្លួន និងការបំពេញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធក្នុងជីវិតរបស់យើង។

17 ដោយឃើញភ្លើងផុសផុលចាប់ផ្តើមរលត់ ចូរយើងបោះលើឈើនៃព្រះបន្ទូល ដើម្បីអាចនឹងពន្លត់ភ្លើងថ្មី ថាចិត្តរបស់យើងនឹងពោរពេញដោយភាពខ្លះខ្លាំង។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមបញ្ជាក់យើងជាបរិសុទ្ធ តាមរយៈព្រះបន្ទូលដ៏មានតម្លៃ របស់ទ្រង់ និងព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ និងព្រះគុណរបស់ទ្រង់ យើងខ្ញុំសូមអង្វរ។ ហើយរាល់ការដឹងគុណនិងការសរសើរនឹងក្លាយជារបស់ទ្រង់។ យកការរើសអើង ទាំងអស់ចេញពីចិត្តរបស់យើង។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមសម្អាតយើងខ្ញុំ។ សូម ប្រទានឲ្យយើងមានចិត្តបរិសុទ្ធ ដៃស្អាត និងគំនិតស្អាត ដើម្បីឲ្យយើងបាន ចូលទៅក្នុងទីដ៏វិសុទ្ធរបស់ព្រះអង្គ ពីមួយយប់ទៅមួយយប់ ដោយអរសប្បាយ ហើយពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់។ យើងសូមការនេះនៅក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ និងសម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

18 ខ្ញុំចង់អានព្រះបន្ទូលឥឡូវនេះ។ ហើយខណៈពេលដែល...ខ្ញុំសុំឱ្យអ្នកនាំយក ព្រះគម្ពីររបស់អ្នក ខ្មៅដៃ ក្រដាសរបស់អ្នក សម្រាប់ព្រះគម្ពីរ។ បើអ្នកចង់បាន បែបនេះ វាជាការល្អណាស់។ ហើយឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលអ្នកកំពុងទៅដល់ ជំពូកទី៧ នៃកិច្ចការ ដើម្បីចាប់ផ្តើមជាមួយ ដើម្បីឆ្លើយសំណួរ ឬចាប់ផ្តើមឆ្លើយ សំណួរ៖ តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី?

19 គ្មានអ្វីដែលអាចយកឈ្នះអារក្សសាតាំងបានឡើយ គ្មានអ្វីនៅលើផែនដីនេះ នៅឡើយទេដែលអាចកម្ចាត់សាតាំង ដូចជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ព្រះយេស៊ូវ បានប្រើវានៅក្នុងការប្រយុទ្ធដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បាននិយាយថា “វាត្រូវបាន ចែង...”

20 ហើយនៅព្រឹកនេះ ខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុងស្តាប់ ប៉ុន្មានថ្ងៃមុន ដល់ ការផ្សាយដែលហាក់ដូចជាចង់ប្រាប់ថាការបង្កើតនេះគ្រាន់តែមកពីផេះមួយចំនួន ដែលបក់ចូលគ្នា និងផ្សស្វាត និងសារធាតុគីមីមួយចំនួននៃផែនដី ហើយពន្លឺថ្ងៃដ៏ កក់ក្តៅបានបង្កើតមេនៃជីវិត និងនាំជីវិតចេញមក។ គួរឱ្យអស់សំណើចណាស់! ពេលណា ពន្លឺព្រះអាទិត្យនឹងសម្លាប់មេធាតុផ្សេងៗ។ ដាក់មេជីវិតនៅក្រោមពន្លឺថ្ងៃ វានឹងសម្លាប់វាភ្លាមៗ។ ហើយមិនមានរឿងបែបនេះទេ ប៉ុន្តែ សាតាំងព្យាយាម ដាល់វាមកលើខ្ញុំ។ ហើយបន្ទាប់ពីខ្ញុំបានយកវេបិកាតូចរបស់ខ្ញុំទៅសាលានៅព្រឹក

នេះ ហើយនៅតាមផ្លូវត្រឡប់មកវិញ ខ្ញុំចាប់ផ្តើមបើកវិទ្យុម្តងទៀត ហើយខ្ញុំគិតថា ខ្ញុំនឹងចូលទៅក្នុងវត្តនោះម្តងទៀត ដូច្នេះខ្ញុំគ្រាន់តែបិទវាវិញ។

ហើយពេលខ្ញុំដើរតាមផ្លូវ សាតាំងនិយាយមកខ្ញុំថា គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកដឹងទេថាបុរសម្នាក់នេះដែលអ្នកហៅថាព្រះយេស៊ូវគឺគ្រាន់តែជាមនុស្ស ដូចថ្ងៃមួយក្នុងថ្ងៃរបស់ទ្រង់ ដូចជា ប៊ីលីហ្គ្រាហាំឬអូស្ត្រាលីប៊ីត? គាត់គ្រាន់តែជា បុរសដែលចាប់ផ្តើមមានមនុស្សពីរបីនាក់មកជុំគ្នាជុំវិញទ្រង់ហើយនិយាយថាគាត់ ជាបុរសដ៏អស្ចារ្យ ហើយមួយរយៈក្រោយមក ទ្រង់បានក្លាយជាធំជាង ហើយ បន្ទាប់មកទ្រង់បានក្លាយទៅជា—ព្រះមួយសម្រាប់ពួកគេ។ ហើយឥឡូវនេះ វា បានខ្ចាត់ខ្ចាយពាសពេញពិភពលោក ចាប់តាំងពីទ្រង់បានសោយទិវង្គត ហើយ នោះជាអ្វីទាំងអស់។”

21 ខ្ញុំគិតថា “អ្នកកុហកយ៉ាងណា!” ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបានដាក់ដូចជាខ្ញុំកំពុង ឆ្លងកាត់ផ្លូវហ្គ្រាហាំ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “សាតាំង អ្នកដែលនិយាយជាមួយ មនសិការរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកនូវរឿងមួយចំនួន៖ តើអ្នកណាដែលហោរាហេព្រើរ បាននិយាយអំពីការនោះនឹងមក? តើនរណាជាមេស៊ីដែលត្រូវបានរើសតាំង? តើមានអ្វីទៅលើបុរសទាំងនោះដែលបានប្រមើលឃើញទ្រង់ ហើយប្រាប់ពីជីវិត របស់ទ្រង់ រាប់ពាន់ឆ្នាំមុនទ្រង់បានមកដល់ទីនេះ? តើនរណាបានទាយទុកជា សំបុត្រនោះ? ហើយនៅពេលដែលទ្រង់យាងមក ពួកគេបាននិយាយថា ‘ទ្រង់ ត្រូវបានរាប់ជាមួយនឹងពួកទុច្ចរិត’ ហើយគឺទ្រង់។ ‘ទ្រង់ត្រូវរូសដោយសារអំពើ រំលងរបស់យើង’ ហើយគឺទ្រង់។ ‘ទ្រង់បានធ្វើផ្លូវរបស់ទ្រង់ជាមួយនឹងអ្នកមាន ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងរស់ឡើងវិញ នៅថ្ងៃទីបី’ ហើយទ្រង់ក៏បានធ្វើ។ ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់ បានសន្យានឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយខ្ញុំបានទទួលវា។ ដូច្នេះ អ្នកក៏អាចគេច ចេញពីវាដែរ ព្រោះវាត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងព្រះបន្ទូល ហើយគ្រប់ពាក្យគឺពិត។” បន្ទាប់មកវាបានចាកចេញ។ គ្រាន់តែផ្តល់ឱ្យគាត់នូវព្រះបន្ទូល ដែលធ្វើវាបាន។ វា មិនអាចទ្រាំនឹងព្រះបន្ទូលនោះបានទេ ព្រោះវាត្រូវបានបើកសម្តែង។

សូមចាប់ផ្តើមអាននៅយប់នេះក្នុងជំពូកទី៧ នៃគម្ពីរកិច្ចការ។

នោះសំដេចសង្ឃសួរថា សេចក្តីទាំងនេះត្រូវឬទេ?

ស្នេដានឆ្លើយថា ឱអ្នករាល់គ្នាជាបងប្អូន ជាឪពុកអើយ សូមស្តាប់ សិន ព្រះដ៏មានសិរីល្អ ទ្រង់លេចមកឲ្យលោកអ័រ្សាហាំ ជាព្រះយុវកា

យើងរាល់គ្នាយើង ក្នុងកាលដែលលោកនៅស្រុកមេសូបូតាមា មុន ដែលនៅស្រុកខាវ៉ាន

ហើយមានព្រះបន្ទូលប្រាប់លោកថា ចូរឯងចេញពីស្រុក ហើយពី ញាតិសន្តានឯង ទៅនៅឯស្រុក១ដែលអញនឹងបង្ហាញវិញ។

នោះលោកក៏ចេញពីស្រុករបស់សាសន៍ខាល់ដេ ទៅនៅស្រុកខាវ៉ាន ទៅ: លុះក្រោយ ដែលឪពុកលោកស្លាប់ហើយ នោះទ្រង់ផ្លាស់លោក ពីទីនោះ ឲ្យមកនៅស្រុក ដែលលោករាល់គ្នានៅសព្វថ្ងៃនេះវិញ។

ទ្រង់មិនបានប្រទានឲ្យលោកមានមរណភ័យ នៅស្រុកនេះទេ សូម្បី ឲ្យល្មមនឹងដាក់ជើងចុះក៏គ្មានដែរ: តែទ្រង់សន្យានឹងប្រទានស្រុកនេះ ទុកជាស្រុកកំណាន់ដល់លោក និងពូជលោកតទៅវិញ ថ្វីបើលោក មិនទាន់មានកូននៅឡើយផង។

...ហើយព្រះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលបែបដូច្នោះ គឺពូជលោកនឹងត្រូវ អាស្រ័យនៅក្នុងស្រុកដទៃ អ្នកស្រុកនោះនឹងចាប់គេធ្វើជាខ្ញុំកំដរ ព្រមទាំងធ្វើទុក្ខគេគ្រប់៤០០ឆ្នាំ។

ព្រះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលទៀតថា អញនឹងជំនុំជំរះសាសន៍នោះ ដែល ចាប់គេទៅបំរើ: ក្រោយនោះ គេនឹងចេញមកគោរពប្រតិបត្តិដល់អញ នៅទីនេះវិញ។

ទ្រង់ក៏តាំងសេចក្តីសញ្ញាខាងឯការកាត់ស្បែកដល់លោក ដូច្នោះ លោកបង្កើតបានអ៊ីសាក ហើយបានកាត់ស្បែកឲ្យនៅថ្ងៃទី៨ ឯអ៊ីសាក ក៏បង្កើតបានយ៉ាកុប ហើយយ៉ាកុបបង្កើតពួកព្វយុកាទាំង១២នាក់។

22 ត្រង់កន្លែងនេះ យើងចង់ចូលទៅជិតប្រធានបទ ដែលខ្ញុំគិតថាជាប្រធានបទ លេចធ្លោនាពេលបច្ចុប្បន្ននេះ... តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? តើវាគឺជាអ្វី? ហើយ ឥឡូវនេះ មូលហេតុដែលខ្ញុំយកប្រធានបទទាំងនេះមកជាបន្ទាត់បែបនេះ អ្នក មិនអាចមកហើយទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានទេ លុះត្រាតែអ្នកដឹងថាវាជាអ្វី។ ហើយអ្នកមិនអាចទទួលបានវាទេ ប្រសិនបើអ្នកដឹងថាវាជាអ្វី លុះត្រាតែអ្នកជឿ ថា វាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យអ្នក ហើយវាគឺសម្រាប់អ្នក។ ហើយបន្ទាប់មក អ្នកមិនអាច ដឹងថាតើអ្នកបានទទួលវា ឬអត់ទេ លុះត្រាតែអ្នកដឹងពីលទ្ធផលដែលវានាំមក។

ដូច្នេះប្រសិនបើអ្នកដឹងថាវាជាអ្វី ហើយវាជានរណា ហើយវានឹងមានសកម្មភាព អ្វីនៅពេលដែលវាមកដល់ នោះអ្នកនឹងដឹងពីអ្វីដែលអ្នកមាន នៅពេលអ្នកទទួល បានវា។ ឃើញទេ? នោះគ្រាន់តែនឹងដោះស្រាយវា។

23 ដូចជាខ្ញុំកំពុងនិយាយជាមួយបងប្រុស ជេហូហ្វីសរបស់យើងនៅថ្ងៃនេះ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់ទៅប្រជុំយប់នេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងនៅទីនោះនៅ យប់ស្អែក។” គាត់មិនបានដឹងថាការប្រជុំនេះកំពុងតែបន្តទេ ព្រោះយើងមិនបាន ប្រកាស។ គ្រាន់តែនៅទីនេះ។ បងប្រុសមួយចំនួន...បងប្រុសឡេអូនិងពួកគេ បានសរសេរទៅកាន់មិត្តភក្តិរបស់យើងខ្លះ ហើយប្រាប់ពួកគេ ថានៅក្រៅទីក្រុង។ មែនហើយ ដោយសារយើងមិនមានបន្ទប់។

24 ឥឡូវនេះខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុសជេហូហ្វីស ប្រសិនបើអ្នកចាត់ខ្ញុំ ឱ្យចុះទៅបើកអណ្តូងប្រេងមួយរបស់អ្នក ហើយខ្ញុំមិនបានដឹងអ្វីសោះអំពីវា ខ្ញុំ ប្រហែលជានឹងផ្ទុះឡើង។ ខ្ញុំអាចនឹងបើកសោខុសឬបើកម៉ូទ័រខុស។ ខ្ញុំត្រូវតែដឹងពី របៀបធ្វើវាមុនពេលខ្ញុំធ្វើវា។”

ហើយនោះជាវិធីដែលទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នកត្រូវដឹងថាអ្នកកំពុងមក ដើម្បីអ្វី និងរបៀបទទួលវា និងវាជាអ្វី។

ឥឡូវនេះ កន្លែងទីមួយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវបានសន្យា។

25 យើងអាចចំណាយពេលដប់សប្តាហ៍ ហើយមិនដែល...គ្រាន់តែរំលងគែមនៃ ប្រធានបទនេះ តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី។ ប៉ុន្តែ រឿងដំបូង ខ្ញុំចង់ចូលទៅជិតវា គ្រប់គ្រាន់នឹងផ្តល់គូសបញ្ជាក់រាល់យប់ បន្ទាប់មកមើលនៅយប់បន្ទាប់ ប្រសិនបើ មានសំណួរណាមួយ។

26 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះដែលមិនបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បានទទួលបុណ្យជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? លើកដែររបស់អ្នក អ្នកដឹងថា អ្នកមិនធ្លាប់មាន។ មើលតែដែរ។

ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់និយាយអំពីវា ដូចជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាសញ្ញាមួយ ត្បិត វាជាសញ្ញាមួយ។ យើងដឹងថា—ថាការសន្យាទាំងអស់ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យយើង ដោយ...អំប្រាហាំជាបិតានៃសេចក្តីសន្យា ពីព្រោះព្រះបានប្រទានការសន្យាដល់ អំប្រាហាំ និងពូជពង្សរបស់គាត់បន្ទាប់ពីគាត់។ ការសន្យាត្រូវបានធ្វើឡើង “ដល់

អំប្រាហាំ និងពូជរបស់គាត់។ ហើយទីសម្គាល់នេះគឺចំពោះមនុស្សដែលមានសេចក្តីសញ្ញា។

27 ឥឡូវនេះ មានភាពខុសប្លែកគ្នាយ៉ាងខ្លាំងរវាងគ្រីស្ទាន និងគ្រីស្ទានដែលពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយឥឡូវនេះ យើងនឹងយកវាចេញពីបទគម្ពីរ ហើយដាក់វាឲ្យបានត្រឹមត្រូវក្នុងបទគម្ពីរ។ ទី១ មានគ្រីស្ទានម្នាក់ប្រកាសថាជាគ្រីស្ទាន។ ប៉ុន្តែ ប្រសិនបើគ្រីស្តបរិសុទ្ធនេះមិនទាន់បានបំពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ នោះគាត់គ្រាន់តែដំណើរការជាគ្រីស្តបរិសុទ្ធប៉ុណ្ណោះ។ ឃើញទេ? គាត់ត្រូវបានគេសន្មតថាជឿវា គាត់កំពុងធ្វើការលើវា ប៉ុន្តែព្រះមិនទាន់បានប្រទានព្រះវិញ្ញាណនេះមកគាត់នៅឡើយទេ គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ គាត់មិនទាន់បានទៅដល់គោលដៅនោះជាមួយនឹងព្រះនៅឡើយ ដែលព្រះជាម្ចាស់បានទទួលស្គាល់វា។

28 ដោយសារតែព្រះបានធ្វើសេចក្តីសញ្ញាជាមួយអំប្រាហាំ បន្ទាប់ពីទ្រង់បានហៅអំប្រាហាំ ដែលជាប្រភេទនៃការហៅអ្នកជឿសព្វថ្ងៃនេះ។

ទ្រង់បានហៅលោកអំប្រាហាំ ហើយលោកអំប្រាហាំបានចាកចេញពីស្រុករបស់លោក ទៅក្នុងស្រុកមួយដើម្បីរស់នៅក្នុងចំណោមសាសន៍ដទៃ ហើយនោះគឺជាប្រភេទពេលដែលព្រះហៅបុរសម្នាក់ឱ្យបញ្ឈប់ភាពអាក្រក់របស់គាត់ ប្រែចិត្តពីអំពើបាបរបស់គាត់។ បន្ទាប់មក គាត់បានប្រែក្លាយពីប្រក្លាយពីប្រក្លាយដែលគាត់នៅទៅរស់នៅក្នុងប្លូងមនុស្សថ្មី ក្នុងចំណោមមនុស្សប្រភេទថ្មី។

ហើយបន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីព្រះបានរកឃើញថាអំប្រាហាំបានស្មោះត្រង់នឹងការសន្យាដែលព្រះដែលបានប្រទានឱ្យគាត់ ថាគាត់នឹងមានកូន ហើយតាមរយៈកូននេះ ផែនដីទាំងមូលនឹងទទួលបាន បន្ទាប់មក ព្រះបានបញ្ជាក់ពីជំនឿរបស់គាត់ដោយផ្តល់ទិសដៅដល់គាត់ ហើយទីសម្គាល់នោះគឺជាការកាត់ស្បែក។ ហើយការកាត់ស្បែកគឺជាប្រភេទនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

29 គ្រាន់តែខគម្ពីរបន្ទាប់នៃជំពូកនេះ ដែលយើងទើបតែបានអាន ប្រសិនបើអ្នកចង់ដកស្រង់វាចុះ។ ហើយ...ស្នេដានបាននិយាយនៅក្នុងខទី៥១៖

ឱពួកមនុស្សក្បាលរឹង...ដែលមានចិត្តមានត្រចៀកមិនកាត់ស្បែក អើយ អ្នករាល់គ្នាចេះតែទាស់ទង និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាដរាប ពួកព្យាយុកោអ្នករាល់គ្នាយ៉ាងណា នោះអ្នករាល់គ្នាក៏យ៉ាងនោះដែរ។

30 ការកាត់ស្បែកគឺជាប្រភេទនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ បានប្រទានដល់អំប្រាហាំ—នូវទីសំគាល់នៃការកាត់ស្បែក បន្ទាប់ពីគាត់បាន ទទួលយកព្រះតាមការសន្យារបស់ទ្រង់ ហើយបានដើរចេញទៅក្នុងប្រទេសដទៃ។ ឃើញទេ? វាជាសញ្ញាមួយ។

ហើយកូនរបស់គាត់ទាំងអស់ និងពូជរបស់គាត់បន្ទាប់ពីគាត់គួរតែមានសញ្ញា នេះនៅក្នុងសាច់ឈាមរបស់ពួកគេ ព្រោះវាជាភាពខុសគ្នាមួយ។ វាគឺជាការ បំបែកពួកគេចេញពីប្រជាជនផ្សេងទៀតទាំងអស់ សញ្ញានៃការកាត់ស្បែកនេះ។

31 ហើយនោះជាអ្វីដែលព្រះប្រើសព្វថ្ងៃនេះ។ វាជាសញ្ញានៃការកាត់ស្បែកចិត្ត ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលធ្វើឱ្យក្រុមជំនុំរបស់ព្រះជាក្រុមជំនុំដាច់ដោយខ្សែកពី សាសនា ជំនឿ និងនិកាយផ្សេងទៀតទាំងអស់។ ពួកគេស្ថិតនៅក្នុងនិកាយគ្រប់ ប្រភេទ ប៉ុន្តែពួកគេនៅតែជាប្រជាជនដាច់ដោយខ្សែក។ អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនិយាយ ជាមួយបុរសម្នាក់ពីរនាទី ខ្ញុំអាចប្រាប់អ្នកថា តើគាត់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឬអត់? ដូច្នោះអ្នកអាចធ្វើបាន។ វាបំបែកពួកគេ។ វាជាសញ្ញាសម្គាល់។ វាជាសញ្ញា មួយ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាសញ្ញាមួយ។ ហើយវា...

កុមារណាដែលបដិសេធការកាត់ស្បែកក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ដែលជា ស្រមោលនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ត្រូវបានកាត់ចេញពីក្នុងចំណោមប្រជាជន។ គាត់ មិនអាចប្រកបជាមួយក្រុមជំនុំដទៃទៀតបានទេ ប្រសិនបើគាត់មិនព្រមកាត់ស្បែក។

ឥឡូវលំនាំវាដល់សព្វថ្ងៃ។ មនុស្សម្នាក់ដែលបដិសេធមិនទទួលពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មិនអាចមានទំនាក់ទំនងរវាងអ្នកដែលមាន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានទេ។ អ្នកគ្រាន់តែមិនអាចធ្វើវាបាន។ អ្នកត្រូវតែជា ធម្មជាតិ។ ដូចជា វាគឺជា...

32 ម្តាយខ្ញុំនៅទីនោះធ្លាប់និយាយថា “ហ្នឹងសត្វស្លាបនៅជុំគ្នា។” អញ្ចឹង វា ជាសុភាសិតចាស់ ប៉ុន្តែវាជាពាក្យពិត។ អ្នកមិនឃើញសត្វព្រាប និងក្អែក សហការគ្នាទេ? របបអាហាររបស់ពួកគេគឺខុសគ្នា។ ទម្លាប់របស់ពួកគេគឺខុសគ្នា។ បំណងប្រាថ្នារបស់ពួកគេគឺខុសគ្នា។

ហើយនោះជារបៀបដែលវានៅជាមួយពិភពលោក និងជាមួយគ្រីស្ទាន នៅពេលដែលអ្នកត្រូវបានកាត់ស្បែកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលមានន័យថា “ដើម្បីកាត់សាច់មួយ។”

33 ការកាត់ស្បែកអាចកើតមានតែចំពោះបុរសប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើស្ត្រីនោះបានរៀបការជាមួយបុរសនោះ នាងបានកាត់ស្បែកជាមួយគាត់។ អ្នកចាំថានៅក្នុងជីម៉ូថេ ជាកន្លែងដែលវាបាននិយាយនៅទីនោះ: “ទោះបីជានាងនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះក្នុងការសម្រាលកូនក៏ដោយ ប្រសិនបើនាងនៅតែបន្តក្នុងសេចក្តីជំនឿនិងភាពបរិសុទ្ធដោយចិត្តសុភាព។”

34 ឥឡូវនេះ: ការកាត់ស្បែក។ អ្នកដឹងថាពេល...សារ៉ាសើចនៅក្នុងតង់ខាងក្រោយនាង នៅក្នុងសាររបស់ទេវតា នៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “អីប្រាហាំ” មិនដឹងថាទ្រង់ជាអ្នកណា ជាជនចម្លែក “តើប្រពន្ធដងនៅឯណា គឺសារ៉ា?” ម៉េចក៏ដឹងថាគាត់មានប្រពន្ធ?

35 ដូចព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ដូចនៅសម័យលោកឡុត កូនមនុស្សនឹងយាងមកដែរ?” សូមចាំថា ទីសំគាល់ទាំងនោះមិនត្រូវបានធ្វើឡើងចំពោះទីក្រុងសូដុម និងកូម៉ូរ៉ាទេ នៅក្នុងពិភពលោកក្នុងចំណោមអ្នកកាន់សាសនា។ ប៉ុន្តែគឺចំពោះអ្នករើសតាំងដែលបានហៅចេញ។ ហើយអីប្រាហាំត្រូវបានហៅចេញ។ ហើយពាក្យថា *ក្រុមជំនុំ* មានន័យថា “បានហៅចេញ បែកចេញ” ដូចលោកអីប្រាហាំបានញែកខ្លួនចេញ ហើយបានកាត់ស្បែក។

ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលសារ៉ាសើចនឹងសាររបស់ទេវតានោះ: ព្រះនឹងសម្លាប់នាងនៅនឹងកន្លែង ប៉ុន្តែ ទ្រង់មិនអាចរំខានសារ៉ា ដោយមិនរំខានអីប្រាហាំឡើយ ពីព្រោះពួកគេជាមនុស្សតែមួយ។ នាងគឺជាផ្នែកមួយរបស់គាត់។ “អ្នកមិនមែនជាពីរទៀតទេ ប៉ុន្តែជាម្នាក់។”

36 ដូច្នេះ: ការកាត់ស្បែក ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ថ្ងៃនេះ កាត់ស្បែកចិត្ត។ ហើយវាជាសញ្ញាសម្គាល់ សញ្ញាដែលផ្តល់ឱ្យ។

មាននរណាម្នាក់បាននិយាយនៅថ្ងៃមុន...ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយឡើងវិញ មិនមែននិយាយលេងសើចទេ។ ព្រោះវាជាការពិត ប៉ុន្តែវាដូចជាការលេងសើច។ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយជាញឹកញាប់ នេះមិនមែនជាកន្លែងសម្រាប់លេងសើចទេ។ ប៉ុន្តែមានជនជាតិអាឡឺម៉ង់នៅឆ្នេរខាងលិច ជាកន្លែងដែលយើងនៅ។ គាត់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ គាត់ក៏ដើរទៅតាមផ្លូវ ហើយដើរបន្តិច ក៏លើកដៃឡើងនិយាយភាសាដទៃ។ ហើយគាត់នឹងរត់ ហើយគាត់នឹងលោត ហើយគាត់នឹងស្រែក។ ហើយគាត់នៅកន្លែងធ្វើការ បន្តបែបនេះ ហើយថៅកែក៏និយាយទៅគាត់

ថា “តើអ្នកធ្លាប់ទៅឯណា?” អូហ្ន៎។ ខ្ញុំចូលចិត្តកន្លែងដែលអ្នកធ្លាប់ទៅនោះ។ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកច្បាស់ជាបានចុះក្នុងចំណោមមនុស្សល្ងង់ទាំងនោះ។”

គាត់បាននិយាយថា “ចុះអ្នកគិតថាគេជាមនុស្សឆ្លុត?”

គាត់បាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់ ពួកគេឆ្លុតមែន។”

37 គាត់បាននិយាយថា “មិនអីទេ សូមសរសើររកម៉ឺងព្រះអម្ចាស់សម្រាប់មនុស្សឆ្លុតនោះ!” ហើយគាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកដឹងអ្វីទេ? ក្រុមមនុស្សឆ្លុតនោះលេងក្នុងចំណែកធំ។” គាត់បាននិយាយថា “ឧទាហរណ៍ ឡាន អ្នកយកគ្រាប់សំណែកដីទាំងអស់ចេញពីវា អ្នកមិនមានអ្វីក្រៅពីពពួក ‘សំបក’។” ដូច្នេះវាគ្រាន់តែជាការត្រឹមត្រូវ។

38 អ្នកនឹងខុសគ្នាយ៉ាងខ្លាំងនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកសណ្ឋិតលើអ្នក រហូតដល់គំនិតនៃពិភពលោកនេះមិនចូលចិត្តអ្នក ហើយពួកគេប្រឆាំងនឹងអ្នក ហើយពួកគេមិនចង់ធ្វើអ្វីជាមួយអ្នកទាល់តែសោះ។ អ្នកកើតពីពិភពមួយផ្សេងទៀត។ អ្នកគ្រាន់តែជាមនុស្សក្រៅភពទេ អ្នកនឹងក្លាយជាជនបរទេសដប់ដង ប្រសិនបើអ្នកទៅក្នុងតំបន់ឆ្ងាយបំផុតនៃព្រៃអាហ្វ្រិក។ អ្នកនឹងខុសគ្នានៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក ហើយវាក៏ជាទីសំគាល់មួយ។ វាជាសញ្ញាមួយក្នុងចំណោមប្រជាជន។

39 ឥឡូវនេះអ្នកនិយាយថា “បន្ទាប់មក បងប្រុសប្រាណាហាំ សញ្ញានៃការកាត់ស្បែកនោះត្រូវបានផ្តល់ឱ្យអំប្រាហាំ?” នោះជាការពិត។ “ហើយចំពោះពូជរបស់គាត់?” បាទ។

40 មិនអីទេ ឥឡូវនេះ យើងនឹងងាកទៅរកកាឡូទី ជំពូកទី៣ ខទី២៩ ហើយមើលពីរបៀបដែលវាអាចអនុវត្តចំពោះយើង។ កាឡូទី ៣:២៩ ហើយគ្រាន់តែមើលពីរបៀបដែលការកាត់ស្បែកនេះអាចអនុវត្តចំពោះសាសន៍ដទៃ ប្រសិនបើយើងជាសាសន៍ដទៃ ដែលយើង កើតមកដោយធម្មជាតិ។

ឥឡូវនេះ ទីមួយខ្ញុំចង់អានខទី១៦។

វិសេចក្តីសន្យាទាំងប៉ុន្មាន នោះបានតាំងនឹងលោកអំប្រាហាំ ហើយនិងពូជលោក។ (អំប្រាហាំ និងពូជរបស់គាត់!) តែទ្រង់មិនបានមានព្រះបន្ទូលថា នឹងពូជទាំងប៉ុន្មាន...

គ្រាន់តែប្រភេទណាមួយនៃ...និយាយថា “អូ ខ្ញុំក៏ជាគ្រាប់ពូជរបស់អំប្រាហាំ ដែរ។” អត់ទេ? ដល់ “គ្រាប់ពូជ” ពូជរបស់អំប្រាហាំ!

...ដូចជាមានពូជជាច្រើននោះទេ គឺចំពោះពូជតែ១វិញ ដោយថា
—និង...ពូជលោក១នោះឯង គឺជាព្រះគ្រីស្ទ។

41 ព្រះគ្រីស្ទជាពូជរបស់អំប្រាហាំ។ តើអ្នកជឿទេ? មិនអីទេ ឥឡូវនេះ ចូរយើង ចូលទៅខទី ២៨ និង ២៩។

គ្មានសាសន៍យូដា ឬសាសន៍ក្រេក គ្មានបារាំង ឬអ្នកជា គ្មានប្រុស និងស្រីទៀតទេ ពីព្រោះអ្នករាល់គ្នាទាំងអស់រួមមកតែមួយ នៅក្នុង ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។

ហើយបើអ្នករាល់គ្នាជាបស់ផងព្រះគ្រីស្ទ នោះក៏ពេញជាពូជរបស់ លោកអំប្រាហាំហើយ ក៏ជាអ្នកគ្រងមរណភាពសេចក្តីសន្យាផង។

តើយើងទទួលយកដោយរបៀបណា “ពូជរបស់អំប្រាហាំ”? ដោយមាន នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ នោះយើងជាពូជរបស់អំប្រាហាំ។ ហើយអ្វីទៅជាពូជរបស់អំប្រា ហាំ? ដូចជាយើងអាចបន្តទៅរួមជំពូក៤ និងកន្លែងផ្សេងគ្នា។

អំប្រាហាំមិនដែលទទួលការសន្យានោះទេ ពេលគាត់កាត់ស្បែក។ ដើម្បី បង្ហាញថាការកាត់ស្បែកគ្រាន់តែជាប្រភេទមួយ គាត់បានទទួលការសន្យាមុន ពេលគាត់កាត់ស្បែក។ ហើយវាក៏ជាប្រភេទ នៃការទទួលស្គាល់ជំនឿរបស់គាត់ ដែលគាត់មានមុនពេលគាត់កាត់ស្បែក។

42 ឥឡូវនេះ ពេលយើងនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ យើងបានក្លាយទៅជាពូជរបស់អំប្រា ហាំ ហើយបានទទួលមរណភាពជាមួយនឹងព្រះគ្រីស្ទ ដូច្នេះ មិនថាយើងជាអ្នកណា សាសន៍យូដា ឬសាសន៍ដទៃ។

ហើយ “ពូជរបស់លោកអំប្រាហាំ” ពូជរបស់អំប្រាហាំមានជំនឿរបស់អំប្រា ហាំ ដែលទទួលយកព្រះតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ទោះបីជាមើលទៅគួរឱ្យ អស់សំណើចយ៉ាងណា អ្នកប្រព្រឹត្តមិនធម្មតាយ៉ាងណា វាធ្វើឱ្យអ្នកប៉ុណ្ណា អ្នកយកព្រះតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដោយមិនគិតពីអ្វីទាំងអស់។

43 លោកអំប្រាហាំអាយុចិតសិបប្រាំឆ្នាំ និងសារ៉ានៅអាយុបុកសិបប្រាំឆ្នាំ បាន យកព្រះតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយហៅអ្វីដែលផ្ទុយនឹងវាហាក់ដូចជាវា

មិនមាន។ តើអ្នកគិតថាគ្រូពេទ្យគិតយ៉ាងណា នៅថ្ងៃនោះ? ចុះអ្នករាល់គ្នាគិតយ៉ាងណាដែរ ពេលឃើញគាតាចាស់អាយុចិតសិបប្រាំឆ្នាំ ដើរលេងសរសើរព្រះ គាត់គឺ “នឹងមានកូន” ដោយប្រពន្ធរបស់គាត់ និងគាត់អាយុកសិបប្រាំឆ្នាំ ប្រហែលម្ភៃប្រាំឆ្នាំមុនអស់រដូវ? ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ វាធ្វើឱ្យអ្នកធ្វើរឿងកំប្លែង ដែលជាជំនឿរបស់អ្វីប្រាកដ។

44 ហើយនៅពេលដែលអ្នកត្រូវបានកាត់ស្បែកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ វាធ្វើដូចគ្នាចំពោះអ្នកដែរ។ វាធ្វើឱ្យអ្នកធ្វើរឿងដែលអ្នកមិននឹកស្មានថាអ្នកធ្វើ។ វាធ្វើឱ្យអ្នកទទួលយកការសន្យារបស់ព្រះ ហើយជឿព្រះ។

45 ឥឡូវនេះ វាក៏មានផងដែរ ក្រៅពី—ការសន្យា និងសញ្ញាមួយ វាក៏ជាគ្រាផងដែរ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកនឹងទៅជាមួយខ្ញុំទៅកាន់រ៉ូម។ ដំបូង ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកទៅជាមួយខ្ញុំក្នុងអេភេសូរ ៤:៣០ ហើយសូមអាននៅទីនេះបន្តិច។ អេភេសូរ ៤:៣០ និយាយដូច្នោះ។

ឥឡូវនេះ អ្នកបានឮមនុស្សជាច្រើននិយាយថា អ្វីៗផ្សេងគ្នាគឺជាគ្រា។ “ប្រសិនបើអ្នកចូលទៅក្នុងព្រះវិហារ អ្នកមានត្រានៃក្រុមជំនុំ។” ហើយអ្នកខ្លះនិយាយថា “វារក្សាថ្ងៃជាក់លាក់មួយ ថ្ងៃសប្តាហ៍ ទោះហើយជា—នោះជាគ្រារបស់ព្រះ។” ពួកគេខ្លះនិយាយថា “ប្រសិនបើយើងដាក់សមាជិកភាពរបស់យើងទៅក្នុងនិកាយជាក់លាក់ នោះយើងត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់ទៅក្នុងអាណាចក្ររបស់ព្រះ។”

46 ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “សូមឲ្យពាក្យសម្តីរបស់មនុស្សត្រប់រូបក្លាយជាការកុហក ហើយព្រះជាសេចក្តីពិត។” ឥឡូវនេះ អេភេសូរ ៤:៣០ អានដូចនេះ៖

កុំធ្វើឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះបានព្រួយព្រះហឫទ័យ ដែលទ្រង់ដៅចំណាំអ្នករាល់គ្នា ទុកសំរាប់ដល់ថ្ងៃប្រោសលោះនោះឡើយ។

47 ខ្ញុំត្រូវតែពិបាកបន្តិចហើយឥឡូវនេះ ដេកចុះ។ ឥឡូវនេះ បងប្អូនអ្នកច្បាប់នៅសៀមបន្តិច។ ឃើញទេ? តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ថាគ្រានោះមានរយៈពេលប៉ុន្មានទេ? មិនមែនរហូតដល់ការរីកដុះដាលលើកក្រោយ រហូតដល់ពេលក្រោយមានអ្វីខុសប្រក្រតី។ “រហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់អ្នក” នោះហើយជារយៈពេលដែលអ្នកត្រូវបានដៅចំណាំ។ “រហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់អ្នក” នៅពេលដែលអ្នកត្រូវបានប្រោសលោះដើម្បីនៅជាមួយព្រះ នោះហើយជារយៈពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដៅចំណាំអ្នក។ មិនមែនមកពីការរីកដុះដាលមួយទៅការរីក

ផុសផុលមួយទៀតទេ ប៉ុន្តែពីភាពអស់កល្បជានិច្ចទៅភាពអស់កល្បជានិច្ច អ្នក ត្រូវបានដៅចំណាំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាត្រារបស់ព្រះ ដែលទ្រង់ បានរកឃើញ...អ្នកបានរកឃើញព្រះគុណនៅក្នុងព្រះនេត្ររបស់ទ្រង់ ហើយ ទ្រង់ស្រឡាញ់អ្នក ហើយទ្រង់ជឿអ្នក ហើយទ្រង់បានដាក់ត្រារបស់ទ្រង់លើ អ្នក។ តើត្រាជាអ្វី? នរណាម្នាក់...ហេតុអ្វី បានដៅចំណាំ ឬមានន័យថា “ការងារដែលបានបញ្ចប់។” អាម៉ែន។ ព្រះបានសង្គ្រោះអ្នក ព្រឹកអ្នកជាបរិសុទ្ធ សម្អាតអ្នក ឃើញការពេញចិត្តនឹងអ្នក ហើយបានដៅចំណាំអ្នក។ ទ្រង់បាន បញ្ចប់។ អ្នកគឺជាផលិតផលរបស់ទ្រង់រហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់អ្នក។ ហោះត្រាដៅចំណាំ “រឿងដែលបានបញ្ចប់។”

តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? វាជាសញ្ញាមួយ។ យើងនឹងនិយាយអំពីរឿងនោះ បន្តិចក្រោយមក ក្នុងសារមួយទៀត ជាសញ្ញាដែលប៉ុលបាននិយាយ។ ភាសាដទៃ គឺជាសញ្ញាមួយសម្រាប់អ្នកជឿ ឬ អ្នកមិនជឿ។

48 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ ប៉ុន្តែនៅក្នុងនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាសញ្ញា មួយ។ ខ្ញុំមានន័យថា...ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាត្រាមួយ។ វាជាសញ្ញា មួយដែលព្រះបានប្រទានដល់កូនចៅដែលទ្រង់បានជ្រើសរើស។ ការបដិសេធ គឺត្រូវកាត់ចេញពីប្រជាជន ហើយការទទួលបានវា គឺត្រូវបានបញ្ចប់ជាមួយនឹង ពិភពលោក និងរបស់ទាំងអស់នៃពិភពលោក និងដើម្បីក្លាយជាផលិតផលដែល ព្រះជាម្ចាស់បានដាក់ត្រានៃការយល់ព្រម។

49 ខ្ញុំធ្លាប់ធ្វើការនៅលើផ្លូវដែកនៅទីនេះជាមួយ ហារី វ៉តធើប៊ីហើយយើងនឹង ចុះទៅឡានផ្ទុក។ បងប្រុសខ្ញុំ ឈ្មោះ ដុក ឈរនៅខាងក្រោយ ជួយដាក់ឡាន។ ពេលឡានកំពុងដឹកឆ្លងកាត់ ឡាននោះ លោកអធិការ ហើយប្រសិនបើគាត់រក ឃើញអ្វីដែលលុប កន្លែងដែលវានឹងដួលរលំ និងបាក់ ឬអ្វីដែលនឹងអាចបំផ្លាញ គាត់នឹងមិនបិទរថយន្តនោះទេរហូតដល់រថយន្តនោះត្រូវបានខ្ទប់យ៉ាងពេញទំហឹង រហូតទាល់តែវាខ្ទប់យ៉ាងដូច្នោះតាមលំដាប់ដោយ ថាការញ្ជ័រនៃការជិះដឹកនឹង មិនរំខានផលិតផលដែលមាននៅខាងក្នុង។

50 នោះហើយជាអ្វីដែលយើងមិនត្រូវបានគេបោះត្រាឱ្យ យើងធ្លរលុបពេកអំពី រឿងនោះ។ នៅពេលដែលអធិការឆ្លងកាត់ ដើម្បីពិនិត្យមើលជីវិតរបស់អ្នក ដើម្បី

មើលថាតើអ្នកមិនគ្រាន់តែធូររលុងអំពីរឿងនោះទេ បន្ទូរនូវយុតិចតួចអំពីជីវិត អធិស្ឋានរបស់អ្នក បន្ទូរនូវយុតិចតួចអំពីកំហឹងនោះ បន្ទូរនូវយុតិចតួចអំពីអណ្តាត នោះ ដើម្បីនិយាយអំពីអ្នកដទៃ គាត់នឹងមិនបោះត្រាឡានឡើយ។ ទម្លាប់អាក្រក់ ខ្លះ អំពីអាក្រក់ខ្លះ ចិត្តមិនល្អខ្លះ គាត់មិនអាចបោះត្រាឡានបានទេ។

ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាត់បានរកឃើញអ្វីៗទាំងអស់នៅកន្លែងរបស់វា អធិការ នោះ គាត់ក៏បិទត្រានោះឱ្យ។ កុំចង់ហ៊ានបើកត្រានោះឲ្យសោះទាល់តែឡាន នោះទៅដល់កន្លែងដែលវាត្រូវកំណត់ឱ្យនៅ! នៅទីនោះ។ “កុំប៉ះអ្នកចាក់ប្រេង តាំងរបស់ខ្ញុំ កុំធ្វើបាបហោររបស់ខ្ញុំ។ ដ្បិតខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា វាជាការប្រសើរសម្រាប់ អ្នកជាងយកថ្មមួយមកព្យួរអ្នក ហើយអ្នកត្រូវបានបោះក្នុងទឹកនៅក្នុងជម្រៅនៃ សមុទ្រ ជាជាងព្យាយាមធ្វើឱ្យខូច ឬរង្គោះរង្គើបន្តិច លើវត្ថុទាំងនេះដែលត្រូវបាន បោះត្រា។” តើអ្នកឃើញទេថាវាមានន័យយ៉ាងណា?

51 នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ វាជាការធានារបស់អ្នក។ វាជាការ ការពាររបស់អ្នក។ វាជាសាក្សីរបស់អ្នក។ វាជាត្រារបស់អ្នក។ វាជាសញ្ញារបស់ អ្នក ថា “ខ្ញុំត្រូវបានចងដោយឋានសួគ៌។ មិនខ្វល់ថាអារក្សនិយាយអី! ខ្ញុំត្រូវបាន ចងដោយឋានសួគ៌។ ហេតុអ្វី? ទ្រង់បានបោះត្រាខ្ញុំ។ ទ្រង់បានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំ។ ទ្រង់ បានបោះត្រាខ្ញុំចូលក្នុងវាជាណាចក្ររបស់ទ្រង់ ហើយខ្ញុំត្រូវបានចងដោយសិរីល្អ! សូមឲ្យខ្យល់បក់មក សូមឲ្យសាតាំងធ្វើអ្វីដែលវាចង់ធ្វើ។ ព្រះបានដោចណាំខ្ញុំ រហូតដល់ថ្ងៃប្រោសលោះរបស់ខ្ញុំ។” អាម៉ែន! នោះជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អូ អ្នកគួរតែចង់បានវា។ ខ្ញុំមិនអាចបន្តដោយគ្មានវាបានទេ។ អាចនិយាយបាន ច្រើននៅទីនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រាកដថាអ្នកដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។

52 ឥឡូវនេះដែរ សូមឲ្យយើងងាកទៅមើល យ៉ូហាន ១៤ បន្តិចសិន។ ខ្ញុំគ្រាន់តែ ស្រឡាញ់ព្រះបន្ទូល! វាគឺជាការពិត។

53 ឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជា អ្វី? វាគឺជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងអ្នក។ ឥឡូវនេះ មុននឹងយើងអាន ខ្ញុំ ចង់និយាយពាក្យអធិប្បាយមួយចំនួននៅទីនេះ។ តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? វា ជាត្រា។ តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? វាជាកិច្ចសន្យា។ តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាអ្វី? វាជាសញ្ញាមួយ។ តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? វាគឺជា...ព្រះវិញ្ញាណនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅក្នុងអ្នក។ ឃើញទេ? “បន្តិចទៀត” ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូល

ថា “ហើយពិភពលោកលែងឃើញខ្ញុំទៀតហើយ ប៉ុន្តែ អ្នករាល់គ្នានឹងឃើញខ្ញុំ ជុំវិញខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក សូម្បីតែ នៅក្នុងអ្នករហូតដល់ទីបញ្ចប់នៃពិភពលោក។”
ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់!

54 ដើម្បីអ្វី? តើទ្រង់បានធ្វើវាដើម្បីអ្វី? នេះជារឿងបន្តិចបន្តួចនៅយប់ស្អែក។ ប៉ុន្តែ តើទ្រង់បានធ្វើវាដើម្បីអ្វី? ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ ហេតុអ្វីបានជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ... តើទ្រង់យាងមកដើម្បីអ្វី? តើទ្រង់យាងមកក្នុងអ្នកដើម្បីអ្វី តើទ្រង់យាងមកក្នុងខ្ញុំ ដើម្បីអ្វី? គឺដើម្បីបន្តកិច្ចការរបស់ព្រះ។

55 “ខ្ញុំតែងតែធ្វើអ្វីដែលគាប់ព្រះហឫទ័យដល់ព្រះបិតារបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមកមិនមែន ដើម្បីធ្វើតាមចិត្តរបស់ខ្ញុំទេ គឺជាព្រះវរបិតាដែលចាត់ខ្ញុំមក។ ព្រះបិតាដែលបាន ចាត់ខ្ញុំមក គង់នៅជាមួយខ្ញុំ។ ហើយដូចគ្នាដែលព្រះបិតារបស់ខ្ញុំបានចាត់ខ្ញុំមក ដូច្នោះខ្ញុំចាត់អ្នករាល់គ្នាឱ្យទៅ។” អូ! ព្រះវរបិតាបានចាត់ទ្រង់ ចូលទៅក្នុងទ្រង់។ ព្រះបិតាដែលចាត់ព្រះយេស៊ូវបានយាងមកក្នុងទ្រង់ ហើយធ្វើការតាមរយៈទ្រង់។

ព្រះយេស៊ូវដែលចាត់អ្នកឱ្យមក ទ្រង់យាងទៅជាមួយនឹងអ្នក ហើយគង់នៅ ក្នុងអ្នក។ ហើយប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណនោះ គង់នៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ បាន ធ្វើឲ្យទ្រង់ធ្វើ ហើយប្រព្រឹត្តតាមរបៀបដែលទ្រង់បានធ្វើ អ្នកនឹងមានគំនិតទូទៅ មួយចំនួនពីរបៀបដែលវានឹងធ្វើនៅពេលដែលវានៅក្នុងអ្នក ដោយសារតែជីវិតមិន អាចផ្លាស់ប្តូរបាន។ វានឹងទៅពីរូបកាយមួយទៅរូបកាយមួយ ប៉ុន្តែវាមិនអាចកែប្រែ ធម្មជាតិរបស់វាបានឡើយ ព្រោះវាគឺជាព្រះ។

56 ឥឡូវនេះ នៅក្នុង យ៉ូហាន ១៤ សូមអានបន្តិច ដោយចាប់ផ្តើមនៅខ១០។

តើអ្នកមិនជឿថា...ខ្ញុំនៅក្នុងព្រះវរបិតា ហើយព្រះវរបិតាគង់នៅក្នុងខ្ញុំ ទេឬអី? អស់ទាំងពាក្យដែលខ្ញុំប្រាប់...ដល់អ្នករាល់គ្នា នោះខ្ញុំមិនមែន ប្រាប់ ដោយអាងខ្លួនខ្ញុំទេ: គឺជាព្រះវរបិតាដែលគង់ក្នុងខ្ញុំ ទ្រង់ធ្វើការ ទាំងនោះវិញ។

គិតឥឡូវនេះ។

ចូរជឿខ្ញុំថា ខ្ញុំនៅក្នុងព្រះវរបិតា ហើយព្រះវរបិតាក៏គង់ក្នុងខ្ញុំ ពុំនោះ សោត ឲ្យជឿខ្ញុំដោយព្រោះការទាំងនោះឯងចុះ។

ប្រាកដមែន ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា អ្នកណាដែលជឿដល់
ខ្ញុំ នោះនឹងធ្វើការដែលខ្ញុំ...ធ្វើដែរ ក៏នឹងធ្វើការធំជាងការទាំងនោះ
ទៅទៀត ពីព្រោះខ្ញុំទៅឯព្រះវរបិតា។

ឃើញអត់? សូមមើលពីរបៀបដែលទ្រង់មានបន្ទូលនៅទីនោះ? ឥឡូវមើល
នេះ តើវាចេញមកដោយរបៀបណា។ ខ្ញុំនឹងអានទៅមុខបន្តិច។ យើងនឹងអានចុះ
ដល់ខទី ២០។ “ហើយអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកត្រូវសុំ...” ឃើញទេ ខ្ញុំមាន...៣១។
អូហូ។ ត្រូវហើយ។

ហើយការអ្វីក៏ដោយ ដែលអ្នករាល់គ្នានឹងសូម ដោយនូវឈ្មោះខ្ញុំ នោះ
ខ្ញុំនឹងសំរេចឲ្យ ដើម្បីឲ្យព្រះវរបិតាបានដំកើងឡើងក្នុងព្រះរាជបុត្រា។
បើអ្នករាល់គ្នានឹងសូមអ្វី ដោយនូវឈ្មោះខ្ញុំ នោះខ្ញុំនឹងសំរេចឲ្យ។
បើអ្នករាល់គ្នាស្រឡាញ់ខ្ញុំ ចូរកាន់តាមបញ្ញត្តិរបស់ខ្ញុំចុះ។

នោះខ្ញុំនឹងទូលសូមដល់ព្រះវរបិតា (ឥឡូវនេះសូមចាំមើល) ហើយ
ទ្រង់នឹងប្រទានព្រះដីជាជំនួយៗអង្គទៀត មកអ្នករាល់គ្នា ឲ្យបាន
គង់នៅជាមួយ នៅអស់កល្បរៀងទៅ

គឺជាព្រះវិញ្ញាណនៃសេចក្តីពិត ដែលលោកីយ៍ទទួលពុំបាន ព្រោះ
មិនឃើញ ហើយមិនស្គាល់ទ្រង់សោះ៖ តែអ្នករាល់គ្នាស្គាល់ទ្រង់ ដ្បិត
ទ្រង់គង់ជាមួយ ក៏នឹងសណ្ឋិតនៅក្នុងអ្នករាល់គ្នាដែរ។

57 តើវិញ្ញាណនោះជាអ្នកណា? តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? វាគឺជាព្រះគ្រីស្ទ
នៅក្នុងអ្នក។ ព្រះដ៏ជាជំនួយ នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ “ហើយកាលដែលព្រះ
ដ៏ជាជំនួយបានមកដល់ហើយ ទ្រង់នឹងធ្វើដូចគ្នានឹងការដែលខ្ញុំបានធ្វើកាលដែល
ព្រះដ៏ជាជំនួយគង់នៅក្នុងខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានដល់ព្រះវរបិតា ហើយទ្រង់នឹង
ប្រទានដល់អ្នកនូវអ្នកជំនួយនេះ។ អ្នកស្គាល់ព្រះដ៏ជាជំនួយ។ ពិភពលោកមិន
ស្គាល់ទ្រង់ មិនដែលនឹងស្គាល់ទ្រង់សោះ។ ប៉ុន្តែ អ្នករាល់គ្នាស្គាល់ទ្រង់ ដោយសារ
ទ្រង់គង់នៅជាមួយនឹងអ្នករាល់គ្នា” ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ: “ប៉ុន្តែទ្រង់នឹង
គង់នៅក្នុងអ្នក។” អ្នកនៅទីនោះ នោះហើយជាអ្នកជំនួយ “នឹងនៅក្នុងអ្នក។”

ខ្ញុំមិនចោលអ្នករាល់គ្នាឲ្យនៅកំព្រាទេ ខ្ញុំនឹងមកជាមួយអ្នករាល់គ្នាវិញ។

“ខ្ញុំនឹងមិន...” ឥឡូវនេះ នោះជាព្រះដ៏ជាជំនួយ ព្រះគ្រីស្ទ។ នោះហើយជាអ្វី ដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាព្រះគ្រីស្ទ។

*បន្តិចទៀត លោកីយ៍នឹងលែងឃើញខ្ញុំ តែអ្នករាល់គ្នានឹងឃើញខ្ញុំវិញ
ហើយដោយព្រោះខ្ញុំរស់ នោះអ្នករាល់គ្នា...នឹងរស់ដែរ។*

58 អូ យើងអាចបន្តទៅមុខទៀត។ ប៉ុន្តែ សូមឱ្យអ្នកដឹង។ ទ្រង់គឺជាអ្វី? ទ្រង់គឺជា ត្រា។ ទ្រង់គឺជាសញ្ញាមួយ។ ទ្រង់គឺជាអ្នកលូងលោម។ សូមមើលទាំងអស់គ្នា តើ ទ្រង់ជាអ្វី? ពូជរបស់អំប្រាហាំដែលទទួលមរតក។

59 ឥឡូវសូមរកឱ្យឃើញផងដែរថា...តើអ្វីទៀតដែលជាអ្នកលូងលោម។ សូម ចូលទៅកាន់ យ៉ូហានទី១ ជំពូក ១៦:៧ រកមើលថាតើទ្រង់មិនមែនជាព្រះដ៏ជា ជំនួយដែរឬអត់។ អ្នកដឹងថាព្រះដ៏ជាជំនួយជាអ្វី បង្កើតព្រះដ៏ជាជំនួយ។ យើង មានព្រះដ៏ជាជំនួយ។ យើងដឹងរឿងនោះ។ យ៉ូហានទី១ ជំពូកទី១៦...អូ ចាំបន្តិច ខ្ញុំសុំទោស។ គឺយ៉ូហាន ១៦:៧។ បាទ ខ្ញុំសុំទោស។ ខ្ញុំប្រាកដជាសុំទោសដែលខ្ញុំ បាននិយាយនោះ។ ខ្ញុំបានអានខុស ខ្ញុំ...មាន១៦:៧។

*ខ្ញុំប្រាប់តាមគ្រងថា ដែលខ្ញុំទៅ នោះមានប្រយោជន៍ដល់អ្នករាល់គ្នា
វិញ្ញៈ ដ្បិតបើខ្ញុំមិនទៅទេ នោះព្រះដ៏ជាជំនួយក៏មិនមកដល់អ្នករាល់គ្នាដែរ
តែបើខ្ញុំទៅ នោះខ្ញុំនឹងចាត់ទ្រង់ឲ្យមក។*

*កាលណាទ្រង់បានយាងមកហើយ នោះទ្រង់នឹងសំដែង ឲ្យ
មនុស្សលោកដឹងច្បាស់ ពីអំពើបាប ពីសេចក្តីសុចរិត ហើយពីសេចក្តី
ជំនុំជំរះ ៖*

*គឺពីអំពើបាបដោយព្រោះគេមិនជឿដល់ខ្ញុំ
ពីសេចក្តីសុចរិត ដោយព្រោះខ្ញុំទៅឯព្រះវរបិតាខ្ញុំ ហើយអ្នករាល់គ្នា
មិនឃើញខ្ញុំទៀតទេ
និងពីសេចក្តីជំនុំជំរះ ដោយព្រោះចៅហ្វាយរបស់លោកីយ៍នេះ
ត្រូវទោសហើយ។*

60 ខ្ញុំអើយ! ឥឡូវនេះ ព្រះដ៏ជាជំនួយបានរកឃើញនៅក្នុង—នៅក្នុង យ៉ូហាន ទី១ជំពូក ២:១២។ ឥឡូវសូមអានវាបន្តិច យ៉ូហានទី១ ២:១២។ ខ្ញុំសូមម្តងទៀត

យ៉ូហានទី១ជំពូក ២និងខ ២គឺហ្នឹងហើយ។ ខ្ញុំបានសរសេរខទាំងនេះឡើង
យ៉ូហានទី១ជំពូក ២:១ ដល់ខ ២។

កូនតូចៗ រាល់គ្នាអើយ ដែលខ្ញុំសរសេរសេចក្តីទាំងនេះផ្ញើមក នោះ
ដើម្បីកុំឲ្យអ្នករាល់គ្នាធ្វើបាបទៀត។ តែបើសិនជាអ្នកណាភ្លាត់ធ្វើបាប
វិញ នោះយើងមានព្រះដ៏ជាជំនួយ១អង្គហើយ ដែលទ្រង់គង់នៅចំពោះ
ព្រះវរបិតា គឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះដ៏សុចរិត:

តើអ្នកណាជាព្រះដ៏ជាជំនួយ? ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដ៏សុចរិត។

ដែលទ្រង់ជា—ដង្ហាយធួននឹងបាបយើងរាល់គ្នា មិនត្រឹមតែបាប
របស់យើងរាល់គ្នាតែប៉ុណ្ណោះ គឺនឹងបាបរបស់លោកីយ៍ទាំងមូលដែរ។

61 តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? វាជាអ្នកជំនួយ។ តើ...តើព្រះដ៏ជាជំនួយគឺជា
អ្វី? តើវាធ្វើអ្វី? ធ្វើជាមេធាវី។ វាមានសេចក្តីមេត្តាករុណា។ វា វាលឃនៅកន្លែង
របស់អ្នក។ វា វាធ្វើអ្វីដែលអ្នកមិនអាចធ្វើបាន។ វា វាគឺជា—វាជាការសងចំពោះ
អំពើបាបរបស់អ្នក។ វាជាសេចក្តីសុចរិតរបស់អ្នក។ វាជាការព្យាបាលរបស់អ្នក។
វាជាជីវិតរបស់អ្នក។ វាជាការរស់ឡើងវិញរបស់អ្នក។ វាជាអ្វីៗទាំងអស់ដែលព្រះ
មានសម្រាប់អ្នក។ ទ្រង់ជាព្រះដ៏ជាជំនួយ។

62 របៀបដែលយើងអាចចូលទៅក្នុងព័ត៌មានលម្អិតជាមួយវាហើយបំបែកវាចុះ
ពីរបៀបដែលវានៅពេលនោះ—វាធ្វើឱ្យមានការអង្វរសម្រាប់ភាពល្ងង់ខ្លៅរបស់
យើង។ ពេលខ្លះនៅពេលដែល...យើងបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ យើង
ល្ងង់ខ្លៅទៅក្នុងអ្វីមួយ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគង់នៅទីនោះ ដើម្បីធ្វើការតស៊ូមតិ
សម្រាប់យើង។ ទ្រង់គឺជាព្រះដ៏ជាជំនួយរបស់យើង។ ទ្រង់ឈរខាងយើង...
ទ្រង់ជាមេធាវីរបស់យើង។ ទ្រង់ឈរនៅទីនោះ ហើយអង្វរជូសយើង។ យើង
មិនអង្វរខ្លួនយើងទេ ព្រោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគង់នៅក្នុងយើងអង្វរជូសយើង។
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានថ្លែង ជូនកាលដោយពាក្យដែលអ្នកមិនអាចយល់បាន
ហើយទ្រង់បានអង្វរជូសយើង។ នោះជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

63 នៅពេលដែលខ្ញុំដើរចូលទៅក្នុងអ្វីមួយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំដើរដូចក្មេងតូចៗ អ្នកដើរដូចជា
មិត្តតូចៗ យើង យើងកំពុងដើរក្នុងពិភពដ៏តម្លាចដែលពោរពេញដោយសត្រូវ
ពោរពេញដោយអំពើបាប ពោរពេញដោយអន្ទាក់ ពោរពេញដោយអ្វីៗទាំងអស់។

អ្នកនិយាយថា “អូ ខ្ញុំខ្លាច។ ខ្ញុំខ្លាចក្នុងការទទួលយកជីវិតគ្រីស្ទាន។ ខ្ញុំ ខ្ញុំខ្លាច ក្នុងការធ្វើនេះ។ ខ្ញុំខ្លាចថាខ្ញុំនឹងធ្វើរឿងនេះ។”

កុំភ័យខ្លាច។ យើងមានមេធាវីម្នាក់។ អាម៉ែន អូ ទ្រង់ឈរក្បែរយើង។ ទ្រង់ គង់នៅក្នុងយើង ហើយទ្រង់ធ្វើការអង្វរជំនួសយើង។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ តែងតែ ជាអ្នកតស៊ូមតិសម្រាប់យើងគ្រប់ពេលវេលា។ ទ្រង់គឺជាមេធាវីរបស់យើង។ អូ! តើ យើងអរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់យ៉ាងណាហ្ន៎!

64 ដោចំណាំ ជាទីសម្គាល់ ព្រះវិញ្ញាណនៃជីវិត ព្រះនៃស្ថានសួគ៌ ជាជំនួយ ជា ជីវិត ជាអ្នកតស៊ូមតិ។ ទ្រង់គឺជាអ្វី? អូ ខ្ញុំអើយ! យើងអាចបន្តជាមួយវាបាន ច្រើនម៉ោង។

65 ឥឡូវនេះយើងនឹងផ្លាស់ប្តូរមួយនាទី។ ឥឡូវនេះយើងនឹងសួរឥឡូវនេះ...

សន្យាជាមួយយើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ! អ្នកតស៊ូមតិនេះ ជាត្រា ជាការសន្យា អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងបាននិយាយអំពីទ្រង់នៅយប់នេះ ជាមួយនឹងមួយម៉ឺនដង បន្ថែមទៀត វាត្រូវបានសន្យាជាមួយយើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។

ពួកគេមិនមានវាទេនៅថ្ងៃនោះ។ ពួកគេគ្រាន់តែមានត្រានៅក្នុងសាច់របស់ ពួកគេ ជាសញ្ញាសម្គាល់ និងជាអំណោយ ដោយជឿថាវាបានមកដល់ ហើយ ពួកគេបានដើរដោយស្រមោលនៃច្បាប់។ ដែលពួកគេត្រូវបានកាត់ស្បែកដោយ សាច់។

66 ថ្ងៃនេះយើងមិនដើរដោយស្រមោលនៃច្បាប់ទេ។ យើងដើរដោយអំណាចនៃ ការរស់ឡើងវិញ។ យើងដើរដោយព្រះចេស្ដានៃព្រះវិញ្ញាណ តើនរណាជាត្រាពិត របស់យើង ជាមេធាវីពិតរបស់យើង ជាជំនួយដ៏ពិតរបស់យើង សញ្ញាពិតរបស់ យើងដែលថាយើងបានកើតមកពីខាងលើ ជាអ្នកចម្លែក មនុស្សចម្លែក សម្តែង កំប្លែង យកព្រះតាមព្រះបន្ទូលទ្រង់ ហៅអ្វីៗផ្សេងទៀតខុស។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ គឺត្រឹមត្រូវ។ នោះហើយ... អូ ខ្ញុំអើយ! នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

67 តើអ្នកចង់បានវាទេ? តើអ្នកមិនចង់មានវាទេឬ? តោះមើលថាតើវាត្រូវបាន សន្យាឬអត់។

ឥឡូវនេះ ចូរយើងត្រឡប់ទៅគម្ពីរអេសាយវិញ។ ចូរយើងចូលទៅជំពូក ទី២៨នៃអេសាយ។ ឥឡូវយើងនឹងទៅឯអេសាយ ២៨ ហើយយើងនឹងចាប់ផ្តើម

អំពី...សូមលើកយកខ៨ សូមមើលអ្វីដែលអេសាយបាននិយាយ ថាប្រាំពីររយ ដប់ពីរឆ្នាំមុនវាមកដល់។

68 យើងអាចនិយាយបានច្រើនអំពីរឿងនេះ ត្រឡប់ទៅវិញ ខាងក្រោយវិញ ប៉ុន្តែ យើងនឹងចាប់ផ្តើមនៅទីនេះ ហើយមើលថាតើវាត្រូវបានសន្យាចំពោះក្រុមជំនុំ ឬអត់។ តើត្រូវមកដល់ថ្ងៃណា? នៅថ្ងៃចុងក្រោយ នៅពេលដែលនឹងមាន —អំពីពុករលួយ។ ឥឡូវនេះសូមចាំថា ពាក្យនេះជាពហុវចនៈ “ថ្ងៃ” ពីរថ្ងៃ ចុងក្រោយ ពីរពាន់ឆ្នាំចុងក្រោយ។

ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ ខទី ៨។

ដ្បិតតុទាំងអស់ប្រឡាក់ពេញដោយកំអួត ហើយកខ្វក់ ឥតមាន កន្លែងណាស្អាតឡើយ។

69 ស្វែងរកជុំវិញថ្ងៃនេះ ដើម្បីស្វែងរកវា។ ក្រឡេកមើលជុំវិញហើយមើលថាតើ យើងនៅក្នុងថ្ងៃនោះ។ “តុទាំងអស់!” ហេតុអ្វីបានជាពួកគេទៅពិធីជប់លៀងរបស់ ព្រះអម្ចាស់ ហើយរឿងដំបូងគឺនៅក្នុងបន្ទាត់សម្ភារៈ យកនំប៉័ងចាស់មួយដុំ ឬនំ ក្រៀមស្នាមមួយដុំ ហើយបំបែកវា ហើយធ្វើការប្រកបប្រមូលគ្នា។ ពេលណា នោះត្រូវ ធ្វើដោយព្រះហស្តនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ និងនំប៉័ងឥតមេ។ ព្រះគ្រីស្ទមិនកខ្វក់ និង ស្នោកគ្រាកទេ ហើយនោះតំណាងឱ្យទ្រង់។

70 មួយទៀត គេឲ្យទៅអ្នកជីក កុហក លួច ជក់ ទំពារ (រ៉េ!) អ្វីក៏ដោយ ដរាបណា ពួកគេជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំ។ ទៅឆ្ងាយ! បើបុរសម្នាក់ធ្លាប់យកវាពេលយើង ញ៉ាំវានៅទីនេះ គាត់កំពុងដកដង្ហើម និងជីកការបង្កាច់បង្កាច់ចំពោះខ្លួនគាត់ ដោយ មិនយល់ពីរូបកាយរបស់ព្រះអម្ចាស់។ បើគាត់មិនរស់នៅទេ ចូរជឿសឲ្យឆ្ងាយ។

ហើយបើអ្នកមិនទទួលទេ វាបង្ហាញថាមនសិការរបស់អ្នកមានទោស។ “អ្នកណាដែលមិនបរិភោគ អ្នកនោះមិនមានចំណែកជាមួយខ្ញុំឡើយ” ព្រះយេស៊ូវ មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ។

71 ប៉ុន្តែតុទាំងអស់របស់ព្រះអម្ចាស់បានពេញទៅដោយភាពកខ្វក់។ មិនមាន កន្លែងណាស្អាតទេ។ ស្តាប់ចុះ បើមិនមានរូបភាពនៅថ្ងៃនេះ!

ដូច្នោះ តើទ្រង់...នឹងបង្រៀនចំណេះដល់អ្នកណា? តើទ្រង់នឹងធ្វើ...ឲ្យ អ្នកណាយល់ដំណឹង?...

...នឹងបង្រៀនចំណេះដល់អ្នកណា?... តើទ្រង់នឹងធ្វើឲ្យអ្នកណា
យល់ដំណឹង?...

“មែនហើយ ប្រទានពរដល់ព្រះជាម្ចាស់ ខ្ញុំគឺព្រឹសប៊ីធើរៀន។ ខ្ញុំជាមេតូឌីស។
ខ្ញុំជាពេនទីកុស្ត។ ខ្ញុំជាណាសារិន។ ខ្ញុំគឺជាភៀលគ្រឹមហូលីណេស។” នោះមិន
មានន័យបន្តិចចំពោះព្រះទេ តុមួយទៀត។

...តើទ្រង់នឹងធ្វើឲ្យអ្នកណាយល់ដំណឹង?...

72 តើគោលលទ្ធិបែបណា មេតូឌីស បាទីស្ត ប្រេសប៊ីធើរៀន ពេនទីកុស្ត?
គោលលទ្ធិនៃព្រះគម្ពីរ!

...តើទ្រង់នឹងធ្វើឲ្យអ្នកណាយល់ដំណឹង?...

73 តើអ្នកដឹងដោយរបៀបណានៅពេលដែលអ្នកទទួលបានវា? យើងនឹងចូល
ទៅក្នុងយប់ថ្ងៃសុក្រនោះ។ ឃើញទេ?

...តើទ្រង់នឹងធ្វើឲ្យអ្នកណាយល់ដំណឹង? (ឥឡូវសូមមើល) គឺពួក
ដែលទើបនឹងលែងបោ ជាពួកអ្នកដែលទើបនឹងផ្តាច់ដោះវិញ។

74 ក្មេងតូចៗនិយាយថា “ខ្ញុំទៅព្រះវិហារ ម៉ាករបស់ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារ
នេះ។” ខ្ញុំមិនមានអ្វីប្រឆាំងនឹងវាទេ បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់។ ហើយខ្ញុំដឹងថានេះ
កំពុងត្រូវបានថត។ មិនអីទេ ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំរបស់ម៉ាម៉ា។ ប៉ុន្តែ សូម
ស្តាប់ ម៉ាកៗដើរក្នុងពន្លឺមួយ អ្នកកំពុងដើរក្នុងភ្លើងមួយទៀត។

75 លោកលូធើបានដើរនៅក្នុងពន្លឺមួយ វេសលី បានដើរនៅក្នុងមួយផ្សេងទៀត។
វេសលីបានដើរនៅក្នុងពន្លឺមួយ ពេនទីកុស្តបានដើរនៅក្នុងមួយផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែ
យើងកំពុងដើរនៅខ្ពស់ជាងថ្ងៃនេះទៅទៀត។ ហើយបើមានជំនាន់មួយទៀត វានឹង
ហួសពីយើង។

76 ត្រឡប់ទៅសម័យដើម នៅពេលដែលរឿងធំទូលាយ លូធើបានបង្រៀ
នការរាប់ជាសុចរិតដោយសេចក្តីជំនឿ។ នោះគ្រាន់តែជាការនាំមនុស្សមក
ពីសាសនាកាតូលិកចូលទៅក្នុងប្រូតេស្តង់ ចូលទៅក្នុងការប្រកបគ្នាជុំវិញ
ព្រះបន្ទូល។ ការរាប់ជាសុចរិតដោយសេចក្តីជំនឿ នោះគឺជាវិសាលភាពធំទូលាយ
មួយ។ ពួកគេមិនដែលធ្លាស់ទីពីវាទេ។

77 ក៏មានការរីកផុសផុលមួយទៀតដែលហៅថា ចន វេសលី បានមកដល់។ វា បានអង្រួនពួកគេចុះពីនោះ ហើយបាននាំនាងចុះទៅជាបរិសុទ្ធ រស់នៅក្នុងជីវិតដ៏ ល្អ ស្អាតស្អំ បរិសុទ្ធដោយព្រះបន្ទូលនៃព្រះ ផ្តល់សេចក្តីអំណរនៅក្នុងចិត្តរបស់ អ្នក។ នោះបានធ្វើឲ្យរង្គោះរង្គើគោលលទ្ធិលូធើរានជាច្រើន។

78 បន្ទាប់មក មកដល់ពេនទីកុស្តជាមួយនឹងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយបង្រួមវាម្តងទៀត ដោយទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

ហើយឥឡូវនេះវាចាប់ផ្តើមរង្គោះរង្គើ។ ហើយអំណោយទាន ការស្តារឡើងវិញ និងព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានចូលមកក្នុងភាពពេញលេញនៃទីសម្គាល់និងការ អស្ចារ្យ ចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំ ហើយបានអង្រួនពេនទីកុស្ត។ តើវាគឺជាអ្វី? យើងខិតជិតដល់ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ រហូតដល់ព្រះវិញ្ញាណ ដែលគង់នៅក្នុងទ្រង់កំពុងធ្វើការក្នុងក្រុមជំនុំ ធ្វើដូចគ្នាទៅនឹងអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ នៅពេលដែលទ្រង់នៅទីនេះនៅលើផែនដី។ វាមិនដែលមាននៅកន្លែងណាទេ គឺ ត្រឡប់ពីសម័យសាវ័ករហូតមកដល់ពេលនេះ។

ហេតុអ្វី? សូមមើល វាធំទូលាយ ហើយចង្អៀតទៅ ចង្អៀតទៅ ចង្អៀតទៅ។ តើវាគឺជាអ្វី? គ្រាន់តែដូចជាដែរបស់អ្នកមកដល់ស្រមោលមួយ អវិជ្ជមាន អវិជ្ជមាន អវិជ្ជមាន។ ប៉ុន្តែតើវាជាអ្វី? វាជាការឆ្លុះបញ្ចាំង។ តើលូធើរជាអ្វី? ការឆ្លុះបញ្ចាំងអំពី ព្រះគ្រីស្ទ។ តើវេសលីជាអ្វី? ការឆ្លុះបញ្ចាំងអំពីព្រះគ្រីស្ទ។

79 មើល សម័យរបស់ ប៊ីលីសាន់ដេ ទើបតែបានបញ្ចប់។ នៅថ្ងៃមុននេះ លោក បណ្ឌិត វិដណេ បានបង្រៀននៅទីនេះនៅលើវេទិកានេះ កន្លែងចុងក្រោយនៃ សាលាចាស់ បានស្លាប់ ប្រហែលកៅសិប ខ្ញុំស្មាន។ ប៊ីលីសាន់ដេគឺជាអ្នកបំផុស ចំពោះក្រុមជំនុំដែលគេតែងតាំងក្នុងជំនាន់របស់គាត់។ គាត់មិនទាញកណ្តាប់ដៃ ក្រោកឈរឡើង នៅទីនោះ “អ្នកទាំងអស់គ្នាជាមេតូឌីសបុកផ្លូវហុយ គ្រូអធិប្បាយ និងទាំងអស់គ្នា! អ្នកបាទីស្ទទាំងអស់បានប៉ះផ្លូវហុយ! អ្នកព្រេសប៊ីធើរៀន ក៏ដែរ!” គាត់មិនបានទាញកណ្តាប់ដៃទេ។ គាត់គឺជាប៊ីលីប្រ្តាហាំនៅសម័យនេះ។

80 សូមកត់សម្គាល់។ ហើយបន្ទាប់មក ពេលដែលក្រុមជំនុំបន្ទាប់បន្សំកំពុង មានការរីកផុសផុល តើមានអ្វីកើតឡើង? ដំណឹងល្អពេញលេញកំពុងមានការរស់

ឡើងវិញ។ មានបងប្អូនប្រុសប៊ូសសូត ស្ទីត វិគត្ថេសសូត និងដុកទ័រ ប្រាយ អេម មី ម៉ាតកើសិន ទាំងអស់នោះ។

មើល ស្ទីត វិគត្ថេសសូត បានស្លាប់នៅយប់មួយ។ វេជ្ជបណ្ឌិត ប្រាយ បានស្លាប់នៅព្រឹកបន្ទាប់។ ក្នុងរយៈពេលម្ភៃបួនម៉ោង ខ្ញុំនៅឯបេសសកកម្ម។

81 ឥឡូវនេះទីបញ្ចប់របស់ខ្ញុំបានធ្លាក់ចុះមក។ មើល...អ្នកមិនលឺច្រើនអំពីប៊ីលីប្រាកាហាំទេ។ អ្នកមិនបានឮច្រើនពីអូរ៉ាល់រ៉ូប៊ីត។ ខ្ញុំឃើញការប្រជុំរបស់ខ្ញុំមានស្រមោល។ មានបញ្ហាអ្វី? យើងនៅទីបញ្ចប់ គឺសម័យមួយទៀត។

82 តើប៊ីលីសាន់ដេចូលមកដោយរបៀបណា ហើយនិងពួកគេ? ពួកគេចូលមកភ្លាមៗបន្ទាប់ពីការរីកដុះដាលដ៏អស្ចារ្យរបស់មូឌី។ តើមូឌីចូលមកនៅពេលណា? គ្រាន់តែបន្ទាប់ពីការរីកដុះដាលរបស់ណុក។ តើណុកចូលមកនៅពេលណា? បន្ទាប់ពីការរីក ដុះដាលរបស់ហ្វីននី។ ហ្វីននីបន្ទាប់ពី កាលវិន កាលវិនបន្ទាប់ពី... ដូច្នេះវេសលីនិង វេសលីបន្ទាប់ពីលូដេ។ តាមសម័យដែលវាមកដល់។ ដរាបណាការរីកដុះដាលមួយចប់ ព្រះជាម្ចាស់បានលើកមួយទៀត ហើយបញ្ចេញពន្លឺបន្ថែមទៀត។ គ្រាន់តែបន្តផ្លាស់ទីដូចនោះ។

83 ឥឡូវនេះយើងនៅចុងបញ្ចប់នៃពេលវេលានេះ។ មនុស្សម្នាក់ៗបានមើលនៅចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវប្រសព្វរបស់គាត់សម្រាប់ការយាងមកនៃព្រះគ្រីស្ទ ប៉ុន្តែពួកគេមានច្រើនដែលត្រូវទន្ទឹងរង់ចាំ ការរលត្រឡប់របស់ជនជាតិយូដា ទីសម្គាល់នៅលើមេឃ អ្វីៗទាំងអស់ដែលយើងឃើញសព្វថ្ងៃនេះ។ ប៉ុន្តែយើងនៅទីបញ្ចប់។ យើងនៅទីនេះឥឡូវនេះ។ ពួកគេបានដឹងថាក្រុមជំនុំគឺដើម្បីទទួលបានអំណាចដែលនឹងធ្វើការក្នុងក្រុមជំនុំនូវកិច្ចការដូចគ្នារបស់ព្រះគ្រីស្ទ ព្រោះថាស្រមោលកាន់តែជ្រៅទៅៗ ហើយឆ្លុះបញ្ចាំងកាន់តែច្រើន។

84 អ្នកយកម្លប់មួយ។ នៅឆ្ងាយពីម្លប់នៃការឆ្លុះបញ្ចាំងតិចបំផុតដែលអ្នកទទួលបានពីម្លប់។ មួយសន្ទុះមក ម្លប់ក៏ចូលទៅជិតទៅៗ រហូតដល់ដើមឈើនិងម្លប់មើលទៅដូចគ្នា។

85 ឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានធ្វើការក្រោមការរាប់ជាសុចរិត នៅក្រោមលោកលូដេ ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ នៅក្រោមវេសលី ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅក្រោមពេនទីកុស្ត ហើយនៅទីនេះវាគឺជាថ្ងៃចុងក្រោយ

ដែលសំដែង និងធ្វើកិច្ចការដូចគ្នា ដែលវាបានធ្វើនៅពេលវានៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ តើវាគឺជាអ្វី? ក្រុមជំនុំនិងព្រះគ្រីស្ទបានក្លាយជាតែមួយ។

ហើយនៅពេលដែលពួកគេភ្ជាប់ជាមួយគ្នា តំណភ្ជាប់ចុងក្រោយនោះ នាងនឹងឆ្លងកាត់មេឃ ដោយស្រែក។ នឹងឡើងមក វេសលី លូធើ និងពួកគេទាំងអស់ដែលនៅសេសសល់ក្នុងថ្ងៃនោះនៅទីនោះ “អ្នកដែលមុនគេនឹងក្លាយជាចុងក្រោយ អ្នកនោះចុងក្រោយនឹងជាអ្នកមុន” ហើយការរស់ឡើងវិញនឹងមកដល់។

86 យើងនៅគ្រាចុងក្រោយ។ សូមស្តាប់ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ តាមរយៈការរាប់ជាសុចរិត ឃើញទេ គ្រាន់តែជាស្រមោលពន្លឺនៃវា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយការញែកជាបរិសុទ្ធ ស្រមោលកាន់តែជ្រៅបន្តិចនៃវា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ តាមរយៈពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃវា ដែលជាស្រមោលកាន់តែច្បាស់ ឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយការស្តារឡើងវិញនៃបុគ្គលរបស់វាដែលគង់នៅទីនេះ បង្កើតទិសគាល់និងការអស្ចារ្យ ដូចទ្រង់បានធ្វើនៅដើមដំបូង។ អើ! ថ្វាយសិរីល្អ! ហៅខ្ញុំថា “អ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធ” ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ អ្នកក៏អាចចាប់ផ្តើមឥឡូវនេះដែរ។

87 បងប្អូនអើយ ចូរស្តាប់រឿងនេះចុះ។

...តុទាំងអស់ប្រឡាក់ពេញដោយកំអួត...ហើយកខ្វក់ ឥតមានកន្លែងណាស្អាតឡើយ។

ដូច្នេះ តើទ្រង់នឹងបង្រៀនចំណេះដល់អ្នកណា?...តើទ្រង់នឹងធ្វើឲ្យអ្នកណាយល់ដំណឹង? គឺពួកដែលទើបនឹងលែងបៅ ជាពួកអ្នកដែលទើបនឹងផ្តាច់ដោះវិញ។

មិនមែនទារកតូចទេ ទារក ព្រេសប៊ីធើរៀន ទារក មេតូឌីស ទារក ពេនទីកុសុដ ទារក លូធើរាន ទារកណាសារិន។ ទ្រង់ចង់បានអ្នកដែលផ្តាច់ចេញពីទឹកដោះ ហើយញ៉ាំសាច់ហាប់។ វាមកទីនេះ ៖

ដ្បិតត្រូវបង្រៀនច្បាប់មួយម្តងៗ...ហើយហ្ន៎មួយម្តងៗ...មុខនេះ បន្តិច មុខនោះបន្តិច:

ទ្រង់នឹងមានព្រះបន្ទូលដល់ជនជាតិនេះ ដោយសំដីឡាប់ ហើយនឹងភាសាដទៃ ។

ទ្រង់បានមានព្រះបន្ទូលនឹងគេថា នេះនៃជាសេចក្តីសំរាក ចូរឲ្យពួក
អ្នកដែលនឿយហត់បានសំរាកចុះ នេះឯងជាទីលំហើយ តែគេមិនព្រម
ស្តាប់តាមសោះ។

88 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប្រសិនបើនោះមិនគ្រាន់តែជាវិធីដែលវាមកនៅថ្ងៃបុណ្យ
ទី៥០ ទំនាយប្រាំពីររយដប់ពីរឆ្នាំមុនវាមក! នេះគឺជាថ្ងៃបុណ្យទី៥០ សូមយ៉ាង
ពិតប្រាកដ។

89 មាននរណាម្នាក់បាននិយាយថា “រក្សាថ្ងៃសប្តិហែ” ខ្ញុំមិនបដិសេធប្រហែ
ព្រះវិហារឬសាសនារបស់អ្នកណាម្នាក់ឡើយ។ ប៉ុន្តែបាននិយាយថា “ថ្ងៃសប្តិ
ហែ ជាថ្ងៃសប្តិហែរបស់ព្រះជាម្ចាស់។”

នេះជាថ្ងៃសម្រាក។ “នេះជាអ្វីដែលនៅសល់” ទ្រង់មានបន្ទូល “ដែលអ្នក
នឿយហត់បានសម្រាក។” នេះគឺជាវា។ អាម៉ែន! “វានឹងជាច្បាប់មួយម្តងៗ និង
ឃ្លាមួយម្តងៗ។” នេះគឺជាសេចក្តីសម្រាក។ តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? ក្តី
សម្រាក។ អូ!

អស់អ្នកដែលនឿយព្រួយ ហើយផ្ទុកឆ្ងល់អើយ ចូរមកឯខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងឲ្យ
អ្នករាល់គ្នាបានសម្រាក។

90 ទ្រង់គឺជាអ្វី? ព្រះអង្គដែលយាងមកក្នុងអ្នក ព្រះអង្គប្រទានអោយអ្នកនូវ
សេចក្តីសុខសាន្ត។ សញ្ញារបស់អ្នក ជំនួយរបស់អ្នក ល្ងង់លោម ក្តីសម្រាក
ដៅចំណាំ។

91 អ្នកសុខសប្បាយទេ...? វាជាសញ្ញាមួយ ពិភពលោកដឹងថាមានអ្វីមួយ
កើតឡើងចំពោះអ្នក។ តើវាគឺជាអ្វី? វាគឺជាអ្នកល្ងង់លោម។ តើវាគឺជាអ្វី? ជាត្រា
មួយ។ អ្នកកំពុងសម្រាក។ អ្នកមាន...វាជាអ្នកជំនួយរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នក
អ្វីមួយកើតឡើងចំពោះអ្នក មានអ្វីមួយនៅទីនោះដើម្បីធ្វើឱ្យអ្នកមានជំនួយបាន
យ៉ាងឆាប់រហ័ស ឃើញទេ ធ្វើការអង្វរ។ វាគឺជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដែលគង់នៅក្នុង
ក្រុមជំនុំ ដោយបានព្យាករណ៍យ៉ាងច្បាស់អំពីអ្វីដែលវានឹងកើតឡើងពេលដែលវា
មក។ វានឹងក្លាយជាការសម្រាកដ៏អស់កល្បជានិច្ច។

92 ព្រះបានបង្កើតពិភពលោក។ ហេព្រើរ ជំពូកទី៤។ “ព្រះបានបង្កើតពិភពលោក
ហើយបានសម្រាកនៅថ្ងៃទីប្រាំពីរ។” ត្រឹមត្រូវហើយ។

ថ្ងៃទីប្រាំបីត្រឡប់មកវិញនៅជុំវិញ នៅក្រោម...ទ្រង់បានប្រទានកិច្ចសន្យា នោះដល់ជនជាតិយូដា ក្នុងរយៈពេលជាក់លាក់មួយ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែ ពួកគេទៅសម្រាកមួយថ្ងៃ។ ត្រឡប់ទៅ ថ្ងៃដំបូងនៃសប្តាហ៍ ចាប់ផ្តើមម្តងទៀត ថ្មី ចាប់ផ្តើមម្តងទៀត។ នោះមិនមែនជាការសម្រាកដែលព្រះបានមានបន្ទូលទេ។

នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតពិភពលោកក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយ ថ្ងៃ នៅពេលដែលទ្រង់បានទៅសម្រាក ទ្រង់បានសម្រាកចាប់ពីពេលនោះមក។ ត្រូវហើយ។ នោះគឺស្រេចហើយ។ ទ្រង់មិនបានត្រឡប់មកវិញនៅថ្ងៃទីប្រាំបី ហើយ ចាប់ផ្តើមម្តងទៀតទេ។

93 វាគ្រាន់តែជាស្រមោលប៉ុណ្ណោះ។ ឥឡូវនេះ នោះជាប្រភេទមួយ ដូចជាព្រះច័ន្ទ និងព្រះអាទិត្យ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះអាទិត្យរះឡើង យើងមិនត្រូវការព្រះច័ន្ទទៀត ទេ។ ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់វា អូ នៅក្នុង វិវរណៈ ១១ “ស្រ្តីដែលមានព្រះច័ន្ទ នៅក្រោមជើងរបស់នាង ហើយព្រះអាទិត្យនៅក្បាលរបស់នាង។” អូ យើងអាច ឆ្លងកាត់ព្រះគម្ពីរ ពីគម្របមួយទៅគម្រប ហើយបង្ហាញអ្នក។ ឃើញទេ?

94 ប៉ុន្តែតើវាជាអ្វី? ពេលណា ព្រះគម្ពីរបានចែងក្នុងហេព្រើរ ជំពូកទី៤ថា “ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវនឹងផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវថ្ងៃឈប់សំរាកនោះ ទ្រង់នឹងនិយាយអំពី វានៅពេលក្រោយ។ ទ្រង់នឹងនិយាយអំពីថ្ងៃឈប់សម្រាក។” តើទ្រង់មានបន្ទូល អំពីថ្ងៃណា ជាថ្ងៃសម្រាក?

អស់អ្នកដែលនឿយព្រួយ ហើយផ្ទុកធូនអរិយ ចូរមកឯខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងឲ្យ អ្នករាល់គ្នាបានសម្រាក។

95 ម៉ាថាយ ជំពូកទី១១ ខទី២២...មើលចុះ យើងឃើញថាពេលយើងមករក ទ្រង់។ “ដ្បិតទ្រង់” ហេព្រើរ៤បាននិយាយថា “ដែលបានចូលទៅក្នុងការសម្រាក របស់ព្រះយេស៊ូវ បានឈប់ពីការងារលោកិយ ដូចព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើពីទ្រង់” នៅពេលដែលទ្រង់បានបង្កើតពិភពលោក ដើម្បីកុំឱ្យវិលទៅរកវាម្តងទៀត។ រយៈពេលប៉ុន្មាន? តើអ្នកត្រូវបានដៅចំណាំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរយៈពេល ប៉ុន្មាន? “រហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់អ្នក។” មានការសម្រាកនោះ ការ ល្ងង់លោម អ្នកជំនួយ ត្រា អ្នកសង្គ្រោះ។ អូ! ខ្ញុំមានអារម្មណ៍រំភើប ឬខ្ញុំទទួលបាន ពរជ័យ។ អូ!

96 “តើវាត្រូវបានសន្យាសម្រាប់ពួកយើងទេ បងប្រុសប្រាណាហាំ? តើវាត្រូវបានបញ្ជាក់ដោយព្រះគម្ពីរទេ?”

មិនអីទេ តោះទៅយ៉ូអែល រកមើលអ្វីដែលយ៉ូអែលនិយាយអំពីវា។

ខ្ញុំមានអំណរគុណយ៉ាងណាចំពោះព្រះបន្ទូលដ៏មានពរ! តើអ្នកស្រឡាញ់វាទេ? ខ្ញុំគិតថា បើវាមិនមែនសម្រាប់ព្រះបន្ទូលទេ ខ្ញុំមិនដឹងថាយើងនឹងឈរនៅទីណាទេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

យើងនៅយ៉ូអែលឥឡូវនេះ។ យើងនឹងទៅយ៉ូអែលជំពូកទី២ នៃយ៉ូអែលហើយយើងនឹងចាប់ផ្តើមនៅខទី២៨។ យ៉ូអែល ២:២៨ ប្រាំបីយន្តាំមុនការយាងមករបស់ព្រះគ្រីស្ទ ជាហោរានៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ ឥឡូវនេះស្តាប់។

ក្រោយគ្រានោះ: អញនឹងចាត់វិញ្ញាណរបស់អញទៅលើគ្រប់ទាំងមនុស្ស ...នោះកូនប្រុសស្រីរបស់ឯងនឹងទាយ ពួកចាស់ៗរបស់ឯងនឹងយល់សប្តិឃើញ ហើយពួកកំឡោះៗរបស់ឯងនឹងឃើញការជាក់ស្តែង:

នៅគ្រានោះ: អញនឹងចាត់វិញ្ញាណរបស់អញ ទៅលើទាំងពួកទាសាទាសីដែរ...នឹងចាត់ នៅគ្រានោះ: នឹងចាត់វិញ្ញាណរបស់អញ។

អញនឹងសំដែងការអស្ចារ្យនៅលើមេឃ ហើយនៅផែនដីផង គឺជាឈាម និងភ្លើង ហើយនឹងកំសួលផ្សេងៗ។

ព្រះអាទិត្យនឹងប្រែទៅជាងងឹត ហើយព្រះចន្ទនឹងទៅជាឈាម មុនដែលថ្ងៃជំគួរស្ងែងខ្លាចរបស់ព្រះយេហូវ៉ា បានមកដល់។

នោះអស់អ្នកដែលអំពាវនាវដល់ព្រះនាមព្រះយេហូវ៉ានឹងបានប្រោសឱ្យរួច:

97 នោះជា...អូ! អ្វី? យ៉ូអែល! តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ? នៅក្នុងកិច្ចការជំពូក២ ពេត្រុសបានលើកយកខគម្ពីរដូចគ្នា។ បាននិយាយថា “ជន ជាតិអ៊ីស្រា ដែលអើយ ចូរស្តាប់ពាក្យរបស់ខ្ញុំ។ មនុស្សទាំងនេះមិនស្រវឹងទេ” ទីសម្គាល់នេះ អ្នកលួងលោម ប្លែក សម្គាល់មនុស្ស។ “គេមិនស្រវឹងដូចអ្នកស្មានទេ” កិច្ចការ ២ “ដោយឃើញថានេះជាម៉ោងបីនៃថ្ងៃ។ ប៉ុន្តែនេះជាពាក្យដែលហោរាយ៉ូអែលបាន

និយាយ និយាយថា វានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ដែលអញនឹងចាក់ ព្រះវិញ្ញាណរបស់អញទៅលើគ្រប់ទាំងមនុស្ស។”

98 តើវាគឺជាអ្វី តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? មិនអីទេ ឥឡូវនេះ ចូរយើង កត់សម្គាល់ម្តងទៀត សន្យាជាមួយអ្នកជឿ នោះហើយជាអ្វីដែលវាគឺជា។ ឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះ យើងរកឃើញថា តើវាជាអ្វី គ្រាន់តែមួយនាទី ប៉ុណ្ណោះ។ តើត្រូវសន្យាជាមួយនរណា? ដល់អ្នកជឿ។

ឥឡូវនេះ ចូរយើងទៅកាន់លូកា ជំពូកទី២៤ នៃលូកា ស្តាប់នូវអ្វីដែល ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនៅក្នុងព្រះបន្ទូលចុងក្រោយរបស់ទ្រង់ មុនពេលទ្រង់បាន ចាកចេញពីផែនដី។ លូកា ជំពូកទី ២៤។ ហើយអ្នកដែលកំពុងកត់វាចុះឥឡូវនេះ អ្នកអាចកត់វាចុះ បន្ទាប់មកសិក្សាវានៅថ្ងៃស្អែកនៅពេលដែលអ្នកមានពេល ច្រើន។ ឥឡូវនេះ លូកា ២៤:៤៩ សូមស្តាប់ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។ នៅទីបញ្ចប់ នៅពេលដែលទ្រង់កំពុងឡើងទៅកាន់សិរីល្អ ការយោងឡើង នេះគឺជាព្រះបន្ទូល ដែលទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់ពួកសិស្សរបស់ទ្រង់។

...ហើយមើល ខ្ញុំនឹងឲ្យសេចក្តីសន្យារបស់ព្រះវរបិតា...

សន្យាអ្វី? ត្រា ទីសំគាល់ ព្រះអង្គសង្គ្រោះ និងអ្វីៗទាំងអស់នេះ ដែលខ្ញុំបាន និយាយ រាប់ពាន់ដងទៀត។

...ហើយមើល ខ្ញុំនឹងឲ្យសេចក្តីសន្យារបស់ព្រះវរបិតា...

សន្យាអ្វី? “អ្នកដែលអេសាយបាននិយាយថានឹងមក ទ្រង់នឹងមានព្រះបន្ទូល ដល់ជនជាតិនេះ ដោយសំដីឡប់ ហើយនឹងភាសាដទៃ។ ខ្ញុំនឹងឱ្យសេចក្តី សម្រាកដល់អ្នក។ ខ្ញុំនឹងចាត់អ្វីដែលយ៉ូអែលបាននិយាយ ព្រះទ្រង់មាន ព្រះបន្ទូលថា វានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយបង្អស់ ខ្ញុំនឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណ របស់ខ្ញុំមកលើអ្នក។ អូ អញនឹងចាត់អ្នកទៅ ហើយបង្កើតគ្រប់ជាតិសាសន៍ គ្រប់ ទាំងមនុស្ស ចាប់ផ្តើមពីក្រុងយេរូសាឡឹម... ខ្ញុំនឹងនាំពូជអំប្រាបាំមកនៅក្រោមភិច្ច ព្រមព្រៀងនេះ។ ខ្ញុំនឹងដោចំណាំពួកគេម្នាក់ៗ។ ឃើញទេ ខ្ញុំនឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណ របស់ខ្ញុំចេញ។”

...ខ្ញុំនឹងឲ្យសេចក្តីសន្យារបស់ព្រះវរបិតាលើអ្នក: ចូរអ្នករាល់គ្នានៅតែ
មានន័យថា រង់ចាំ ក្នុងក្រុងយេរូសាឡឹម ដរាបដល់ព្រះចេស្ដាពីស្ថាន
លើ បានមកគ្របដណ្តប់លើអ្នករាល់គ្នា។

99 តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? “ជាព្រះចេស្ដាពីស្ថានលើ!” មិនមែនអំណាចមក
ពីបីស្បព មិនមែនអំណាចមកពីក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែ “ព្រះចេស្ដាពីស្ថានលើ!”

100 តើអំណាចនោះមកដោយរបៀបណា? ដោយ “ចូលរួមព្រះវិហារ”? ខ្ញុំស្នើឱ្យ
អ្នកធ្វើ និយាយថាវាត្រូវ។ ដោយ “ចូលរួមព្រះវិហារ ចាប់ដៃជាមួយគ្រូអធិប្បាយ”?
អត់ទេ បាទ។ ឥឡូវនេះចំពោះអ្នកកាន់សាសនាកាតូលិក “លានអណ្តាតរបស់អ្នក
ចេញ ហើយទទួលយកការប្រកបគ្នាដំបូង”? អត់ទេ បាទ។

101 តើវាមកដោយរបៀបណា ព្រះចេស្ដាពីស្ថានលើ? ចូរយើងអានឱ្យឆ្ងាយ
បន្តិច។ សូមទៅកាន់ កិច្ចការ ១:៨។ ពួកគេកំពុងប្រមូលផ្តុំគ្នាឥឡូវនេះ។ ឥឡូវនេះ
គេកំពុងតែនិយាយអំពីព្រះយេស៊ូវនៅទីនេះ កាលគេប្រជុំគ្នា ហើយបានតែងតាំង
ម្នាក់ទៀតឱ្យជំនួសតំណែងយូដាស។ កិច្ចការ ១:៨។

ប៉ុន្តែ កាលណាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានមកសណ្ឋិតលើអ្នករាល់គ្នា
នោះអ្នករាល់គ្នានឹងបានព្រះចេស្ដា:...

ថាម៉េច? “អ្នកក្លាយជាសមាជិកនៃរោងឧបោសថប្រាណាហាំ”? ទេ? “អ្នក
ក្លាយជាសមាជិកនៃក្រុមជំនុំមេតូឌីស ព្រះវិហារកាតូលិក ប្រេសប៊ីដេរៀន”? មិន
ដូច្នោះទេ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ នោះជាគោលលទ្ធិដែលមនុស្សបង្កើត។

“ប៉ុន្តែ អ្នកនឹងទទួលបានអំណាច បន្ទាប់ពីអ្នកបានក្លាយជាគ្រូអធិប្បាយ”?
អត់ទេ បាទ។ “អ្នកនឹងទទួលបានអំណាច បន្ទាប់ពីអ្នកទទួលបានបរិញ្ញាបត្រ
សិល្បៈ”? អត់ទេ បាទ។ “អ្នកនឹងទទួលបាន... អំណាចបន្ទាប់ពីអ្នកទទួលបាន
សញ្ញាប័ត្របណ្ឌិត”? អត់ទេ បាទ។ “អ្នកនឹងទទួលបានអំណាច បន្ទាប់ពីអ្នក
បានជ្រមុជក្នុងទឹក”? អត់ទេ បាទ។ “អ្នកនឹងទទួលបានអំណាចបន្ទាប់ពីអ្នកបាន
ទទួលការប្រកបលើកដំបូង”? អត់ទេ បាទ។ ឃើញទេ នោះជារបស់ដែលមនុស្ស
បង្កើតទាំងអស់។

102 សូមស្តាប់នូវអ្វីដែលព្រះគម្ពីរមានបន្ទូល អ្វីដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។

...បានមកសណ្ឋិតលើអ្នករាល់គ្នា នោះអ្នករាល់គ្នានឹងបានព្រះចេស្ដា: (តើអ្វីទៅជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? ជាព្រះចេស្ដា) ហើយនិងធ្វើ ជាទីបន្ទាល់ពីខ្ញុំ...(“អ្នកទាំងដប់ពីរនាក់ ជាទីបន្ទាល់នៅក្នុងយេរូសាឡឹម”?) ...ហើយនិងធ្វើ ជាទីបន្ទាល់ពីខ្ញុំ នៅក្នុងយេរូសាឡឹម...ព្រមទាំងស្រុកយូដា...និងស្រុកសាម៉ារីទាំងមូល ហើយរហូតដល់ចុងផែនដីបំផុតផង។ (ដែលមិនទាន់បានទៅដល់នៅឡើយ។)

កាលទ្រង់បានមានព្រះបន្ទូលសេចក្ដីទាំងនោះរួចជាស្រេច...ហើយពួកសាវ័កកំពុងតែមើល នោះព្រះបានលើកទ្រង់ឡើងទៅ រួចមានពពកមកបំបាំង...ទ្រង់ ពីភ្នែកគេ។

103 ឥឡូវនេះ សូមបើកឆ្លងទំព័រ មើលការព្យាករណ៍ទាំងនេះបានសម្រេច។

កាលបុណ្យថ្ងៃទី៥០បានមកដល់ នោះគេមានចិត្តព្រមព្រៀងប្រជុំទាំងអស់គ្នា... នៅកន្លែងតែ១។

“ហើយភ្លាមៗនោះ ត្រួតង្វាលក៏ចូលមក...”? ខ្ញុំបានចុះពីបន្ទាត់នៅទីនោះមែនទេ? “ភ្លាមៗនោះ បូជាចារ្យមកលើអាសនៈ”? អត់ទេ។

ស្រាប់តែមានពួស្វរពីលើមេឃ...

មិនមែនគ្រាន់តែជាជំនឿមួយ វានៅទីនោះ សំឡេងមួយ។

“អ្នកបម្រើព្រះម្នាក់បានមកជិតមាត់ទ្វារ”? “ជាសង្ឃមានការប្រកប ដោយចេញពីទីសក្ការៈ”? ទេ គ្មានអ្វីដូចនោះទេ។

...មានពួស្វរពីលើមេឃ...(មិនមែនស្លូតជើងគំហុកទេ)...មានពួស្វរពីលើមេឃ...ដូចជាខ្យល់បក់គំហុកយ៉ាងខ្លាំង (អូ ខ្ញុំអើយ! វ៉ែរ!...?...)
...មកពេញក្នុងផ្ទះដែលគេអង្គុយនៅ។

104 តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? នេះគឺជាកន្លែងដែលពួកគេទទួលបានព្រះចេស្ដា។ នេះគឺជាកន្លែងដែលពួកគេត្រូវរង់ចាំ។ នេះគឺជាអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅពេលដែលពួកគេបានធ្វើវា។ ទាំងអស់បានទាយ ពីលោកុប្បត្តិខាងលើ ឡើងពីអំប្រាហាំទៅលើតាមរយៈហ្នឹង វានឹងមក ហើយរបៀបដែលវានឹងមក ហើយលទ្ធផលនឹងមក។ តើវាគឺជាអ្វី? បានសន្យាចំពោះក្រុមជំនុំ ដល់អ្នកជឿ។

...មកពេញក្នុងផ្ទះដែលគេអង្គុយនៅ។

ក៏មានអណ្តាត...ដូចជាអណ្តាតភ្លើង ដែលបែកចេញពីគ្នា លេចមក
ឲ្យគេឃើញ ហើយមកសណ្ឋិតលើគេគ្រប់គ្នា។

រួចគេបានពេញជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទាំងអស់ ក៏តាំងនិយាយភាសា
ផ្សេងៗ តាមដែលព្រះវិញ្ញាណប្រទានឲ្យ។

ឥឡូវនេះយើងនឹងទៅដល់ទីនោះយប់ថ្ងៃសុក្រ។ យើងនឹងទុកវានៅទីនោះ ឃើញ
ទេ។

105 យ៉ាងម៉េចហើយ? វាជាការសន្យាចំពោះក្រុមជំនុំពិតជាការសន្យា។
ត្រូវហើយ។

106 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះយើងនឹងរកឃើញ បន្ទាប់ពីពួកគេបាពេញដោយ ពួកគេ
ត្រូវបានដៅចំណាំរហូតដល់រយៈពេលប៉ុន្មាន? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ដល់ថ្ងៃ
ប្រោសលោះ។”—អដ។]

តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ ដែលបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ?
តោះមើលដៃរបស់អ្នក។ មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធច្រើនជាងការដែលគ្មាន។ យើង
ចង់ឱ្យអ្នកក្លាយជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកយើង បងប្រុស បងស្រី។ នៅពេលអ្នក
យល់ថាវាជាអ្វី វាគឺជា...វាគឺជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគង់នៅក្នុងអ្នក ដើម្បីធ្វើកិច្ចការ
របស់ព្រះ។

នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់បានបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់មកក្នុងពួក
អ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ ហោរារបស់ទ្រង់ គ្រូណាមួយរបស់ទ្រង់ សារីកណាម្នាក់របស់
ទ្រង់ ពួកគេតែងតែត្រូវបានគេបដិសេធពីលោកិយ។ ពួកគេត្រូវបានគេចាត់ទុកថា
ជាមនុស្សឆ្គួត នៅគ្រប់សម័យកាល។ សូម្បីតែពេលដែលប៉ូលឈរនៅមុខអំគ្រីប៉ា
គាត់បាននិយាយថា “តាមរបៀបដែលហៅថាសាសនាខុសឆ្គង...” តើសាសនា
ខុសឆ្គងជាអ្វី? “ឆ្គួត។” “តាមរបៀបដែលគេហៅថា ឆ្គួត ពួកក្រុមឆ្គួត នេះជារបៀប
ដែលខ្ញុំថ្វាយបង្គំព្រះជាម្ចាស់នៃបុព្វបុរសរបស់យើង។” ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំ
អាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។ បាទ មែនហើយ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។

107 ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងចុះមកសណ្ឋិតលើពួកគេ វាបានធ្វើឱ្យពួកគេស្រឡាញ់គ្នាយ៉ាងខ្លាំង រហូតដល់អ្វីៗទាំងអស់មានលក្ខណៈ ធម្មតា។ តើវាត្រូវទេ? ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំអើយ តើជាការប្រកបអ្វីទៅហ្ន! យើងច្រៀងបទ នោះពេលខ្លះ “ឱ ការប្រកប! ឱ ក្តីអំណរ!” នោះហើយ។ គេមិនខ្វល់ទេ គេមិនខ្វល់ ថា—ព្រះអាទិត្យបានក្តីបូអត់។ ពួកគេមិនបានសុំត្រៃផ្តាជ័ងងាយស្រួលនោះទេ។

“ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” មនុស្សខ្លះប្រាប់ខ្ញុំថា “លោក ប្រាណហាំ ប្រសិនបើអ្នកធានាខ្ញុំថាខ្ញុំនឹងក្លាយជាសេដ្ឋី ប្រសិនបើអ្នកធានាឱ្យខ្ញុំ ថាខ្ញុំ នឹងរកអណ្តូងប្រេងឃើញ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំនឹងរកឃើញវិមានហើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...” ឃើញទេ មនុស្សបង្រៀនបែបនោះ ហើយគេបង្រៀនកុហក។ ព្រះមិនបានសន្យា នឹងរឿងទាំងនោះទេ។

108 បុរសម្នាក់ដែលធ្លាប់ទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មិនខ្វល់ថាគាត់សុំប៉ុង ឬ អត់។ មិនមានភាពខុសគ្នាចំពោះគាត់ទេ។ គាត់គឺជាបុគ្គលដែលឋានសួគ៌បាន ចង។ គាត់មិន...គាត់មិនមានទំនាក់ទំនងនៅទីនេះទាល់តែសោះ។ ត្រឹមត្រូវ ហើយ។ គាត់មិនខ្វល់ទេ។ អនុញ្ញាតឱ្យមក អនុញ្ញាតឱ្យទៅ អ្វីដែលអាច។ អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេរិះគន់ ធ្វើឱ្យសប្បាយ។ បាត់បង់កិត្យានុភាព តើអ្នកខ្វល់ពីអ្វី? អ្នកនៅលើផ្លូវរបស់អ្នកទៅកាន់សិរីរុងរឿង! ហាលេលូយ៉ា! ភ្នែករបស់អ្នកសម្លឹង ទៅលើព្រះគ្រីស្ទ ហើយអ្នកនៅលើផ្លូវរបស់អ្នក។ អ្នកមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលពិភពលោក និយាយនោះទេ។

នោះជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ វាជាអំណាច វាជាត្រា ជាអ្នកកំសាន្ត ចិត្ត វាជាអ្នកជំនួយ វាជាទីសម្គាល់។ អូ! វាជាការធានាថាព្រះបានទទួលអ្នក។

តើខ្ញុំចំណាយពេលប៉ុន្មាន? ខ្ញុំមានពេលតែប្រាំបីនាទីទៀត។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ អោយខ្ញុំ...ខ្ញុំមានបទគម្ពីរជាច្រើននៅទីនេះ។ ខ្ញុំមិននឹកស្មានថាខ្ញុំអាចយកពួកគេ ចូលបានទេ ប៉ុន្តែយើងនឹង—យើងនឹងព្យាយាមឱ្យអស់ពីសមត្ថភាព។

109 ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីបុរសម្នាក់បានបំពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធហើយ តើវា អាចទៅរួចទេដែលថា ការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញ និងអ្វីៗអាចបណ្តាលឱ្យគាត់ត្រូវត្រលប់ មកវិញ... ឥឡូវនេះ គាត់នឹងមិនបាត់បង់ទេ គាត់នៅតែជាកូនប្រុសរបស់ព្រះ គាត់ នឹងតែងតែជាកូន ដោយសារតែអ្នកត្រូវបានដៅចំណាំរយៈពេលប៉ុន្មាន? ក្រុមជំនុំ

និយាយថា “ដល់ថ្ងៃប្រោសលោះ។”—អដ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។

110 ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីពួកសិស្សត្រូវបានគេវាយដំហើយ ពួកគេត្រូវបានគេចំអក សើចចំអក និងគ្រប់យ៉ាង ពួកគេគិតថាដល់ពេលត្រឡប់ទៅជាមួយគ្នាបន្តិចហើយ។ ចូរយើងងាកទៅ—ក្នុងកិច្ចការជំពូកទី ៤ ហើយមើលនៅពេលដែលពួកគេ... តើមានអ្វីកើតឡើង។ ឥឡូវនេះនេះគឺសម្រាប់អ្នកដែលបានទទួលវារួចហើយ។ កិច្ចការជំពូកទី៤។

ឥឡូវនេះ ពេត្រុស និង យ៉ូហាន ត្រូវបានវាយដំ ដាក់គុក សម្រាប់ការព្យាបាលមានកម្មវិធីព្យាបាលនៅមាត់ទ្វារព្រះវិហារ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? មានបុរសម្នាក់ដេកនៅទីនោះ ដូចជាខ្លួនជើង។ គាត់មិនអាចដើរបាន នៅបែបនោះអស់រយៈពេលសែសិបឆ្នាំ។ ហើយពេត្រុសបានឆ្លងកាត់។ ហើយគាត់បាននិយាយថា... កាន់ពែងរបស់គាត់ ដើម្បីយកអ្វីមកដាក់ក្នុងពែងរបស់គាត់ ទុកជាអាហារ។

ហើយពេត្រុសបានបង្ហាញថា គាត់ជាគ្រូអធិប្បាយដែលពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គាត់មិនមានលុយទេ។ គាត់បាននិយាយថា—គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំគ្មានប្រាក់ និងមាសទេ។” ឃើញទេ គាត់មិនខ្វល់ពីរឿងនោះទេ។ ប៉ុន្តែគាត់គឺជា—បុគ្គលដែលចងនៅស្ថានសួគ៌។ អូ របៀបដែលខ្ញុំប្រាថ្នាថាយើងមានពេលដើម្បីសម្រាកនៅទីនោះបន្តិច ឃើញទេ។ គាត់ត្រូវបានចងនៅស្ថានសួគ៌។ គាត់ត្រូវបានលូងលោម។ គាត់មានព្រះវិញ្ញាណ។ គាត់មានអំណាច។ គាត់បានដើរទៅមុខហើយនិយាយថា “ខ្ញុំគ្មានប្រាក់ និងមាសទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងឲ្យអ្នកនូវអ្វីដែលខ្ញុំមាន។”

មិនមានការសង្ស័យទេ បុរសនោះនិយាយថា “តើអ្នកបានទទួលអ្វីទេលោក?”

“ខ្ញុំបានទទួលសេចក្តីជំនឿ។ ខ្ញុំមានអ្វីមួយក្នុងចិត្តដែលបានចាប់ផ្តើមប្រហែលដប់ថ្ងៃមុននេះ។ ខ្ញុំនៅក្នុងបន្ទប់ខាងលើ ហើយភ្លាមៗនោះ ការសន្យាទាំងអស់ដែលព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើ... ខ្ញុំបានដើរជាមួយព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទអស់រយៈពេលបីឆ្នាំកន្លះ។ ខ្ញុំបានសូចត្រីជាមួយទ្រង់ ហើយទាញត្រីចេញ។ ខ្ញុំបានធ្វើរឿងផ្សេងគ្នាទាំងនេះ។ ហើយខ្ញុំបានឃើញទ្រង់ប្រោសអ្នកជំងឺ។ ខ្ញុំ... គាត់បន្តប្រាប់ខ្ញុំថា ព្រះបិតាគង់នៅក្នុងខ្ញុំ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលខ្ញុំចាកចេញ ទ្រង់នឹងយាង

មកក្នុងអ្នក។ ដូច្នេះ ខ្ញុំមិនយល់រឿងនោះទេ។ ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនរំពឹងថាអ្នកនឹងយល់វាទេ។”

អ្នកមិនយល់ពីរឿងទាំងនេះ អ្នកគ្រាន់តែទទួលបានពួកគេ។ ខ្ញុំមិនទាន់យល់ នៅឡើយទេ។ ហើយកុំប្រាប់ខ្ញុំថាអ្នកយល់ ដោយសារតែ អ្នកមិនយល់។ ឃើញ ទេ? ដូច្នេះ ខ្ញុំមិនអាចយល់វា ខ្ញុំមិនអាចពន្យល់វាបាន ប៉ុន្តែ រឿងតែមួយគត់ដែល ខ្ញុំដឹង ខ្ញុំបានទទួលវា។

“មែនហើយ មែនហើយ” អ្នកនិយាយថា “នោះមិនមែនជាវិទ្យាសាស្ត្រទេ។” អូ ប្រាកដហើយ។

111 មើលពន្លឺរបស់ពួកគេ។ នៅពេលដែល បេនយ៉ាមីន ប្រឡងគ្លីនចាប់បាន គាត់ បាននិយាយថា “ខ្ញុំយល់ហើយ។” គាត់មិនដឹងថាគាត់មានអ្វីទេ ប៉ុន្តែគាត់មានវា។ ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យនរណាម្នាក់ប្រាប់ខ្ញុំនៅយប់នេះថាតើអគ្គិសនីជាអ្វី។ គេមិនទាន់ដឹង ថាវាជាអ្វីនៅឡើយទេ ប៉ុន្តែយើងទទួលបាន។ អាម៉ែន។ ត្រូវហើយ។ គ្មានបុរស ណាដឹងថាអគ្គិសនីជាអ្វីទេ។ ពួកគេអាចប្រើវា ធ្វើឱ្យវាស្រាល ធ្វើឱ្យវាឆេះ ធ្វើឱ្យ វាធ្វើសកម្មភាព។ ប៉ុន្តែវាគឺជា—វាត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយម៉ាស៊ីនភ្លើង ដែលពីរ បំណែកដែលដំណើរការជាមួយគ្នាដូចនោះ។ វាផលិតវា ហើយនោះជាអ្វីទាំងអស់ ដែលពួកគេដឹង។ វានឹងផ្តល់ពន្លឺ ហើយវាមានថាមពលនៅក្នុងវា។

112 ហើយនោះដូចជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ នៅពេលដែលអ្នកទទួលបានមួយដុំ គឺ អ្នក ហើយបំណែកផ្សេងទៀតគឺជាព្រះ ហើយឱ្យពួកគេត្រូវជុំវិញគ្នា *បែបនេះ* វានឹង ធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់អ្នក។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ វានឹងផ្តល់ពន្លឺ។ វានឹងផ្តល់ថាមពល។ អ្នកមិនដឹងថាវាជាអ្វីទេ ហើយក៏មិនដឹងថាវាជាអ្វីដែរ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងថាវាជាអ្វី នៅពេលណាមានវា។ នោះជារឿងមួយដែលប្រាកដ។ ហើយវាគឺសម្រាប់អ្នក។ វាគឺជារបស់អ្នក។ វាជាការធានា។ ត្រូវហើយ។

តើពន្លឺនោះបង្ហាញអ្វី? មានការធានា។ វាគឺជាពន្លឺ។

ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់រឿងនេះ។ ឥឡូវនេះ អ្នកមិនដឹងថាវាជាអ្វីទេ។

113 ប៉ុន្តែអ្នកទាំងនេះបាននិយាយថា “មែនហើយ” ពួកគេបាន...ពួកគេបាន និយាយរឿងមួយដែលពួកគេដឹង “យើងដឹងថាពួកគេល្ងង់។” មួយចំនួនបន្ថែម ទៀត “គឺត្អូត” អ្នកឃើញទេ ដូចជនជាតិអាឡឺម៉ង់ខ្លះបាននិយាយថាឱ្យគាត់។

ឃើញទេ? បាននិយាយថា “ពួកគេល្ងង់ និងមិនបានរៀន។ ប៉ុន្តែគេបាននៅជាមួយ នឹងអ្នកនេសាទម្នាក់នោះ ដែលជាជាងឈើចុះក្រោមនោះ ហៅថាព្រះយេស៊ូវ ខ្ញុំនឹង ប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា ព្រោះគេធ្វើដូចគ្នានឹងទ្រង់ដែរ។”

114 នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺព្រះយេស៊ូវគង់នៅក្នុងអ្នកនេសាទ ដែលល្ងង់ខ្លៅ ជាងឈើ ឬអ្វីក៏ដោយ ត្រូវអធិប្បាយល្ងង់ មិនថាវាជាអ្វី។ គឺជា មនុស្សដែលចង់ធ្វើល្ងង់ចំពោះរបស់ក្នុងលោកិយ ហើយឲ្យព្រះយេស៊ូវចូលមកក្នុង គាត់ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ជាត្រា ជាអ្នកជួយ។ គាត់មិនខ្វល់អំពីភិក្ខុភាព អ្វីដែល គាត់ចង់បានគឺព្រះ។

115 កាលព្រះទ្រង់រៀបចំសណ្តាប់ធ្នាប់ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពួកលើវីទាំងអស់គ្នា អើយ យើងបានហៅអ្នកចេញ ហើយតាំងអ្នករាល់គ្នាជាបូជាចារ្យ។ ហើយបងប្អូន របស់អ្នកទាំងអស់ កុលសម្ព័ន្ធទាំងដប់ពីរ និងកុលសម្ព័ន្ធផ្សេងទៀត...កុលសម្ព័ន្ធ ដប់មួយទៀតនឹងបង់ដង្វាយមួយភាគក្នុងដប់ដល់អ្នក។”

“នៅពេល អ្នកយកផ្លែប៉ោមប្រាំបួនកន្ត្រក មកចាក់មួយកន្ត្រកទៅពួកលើវី។ នៅពេលអ្នកឃ្វាលច្រៀមរបស់អ្នកឆ្លងកាត់—សាលនៅទីនេះ រើសច្រៀមទីដប់។ ខ្ញុំ មិនខ្វល់ថាវាកូច ឬធំ ឆាត់ ឬក៏សត់ ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ពួកលើវីទេ។

“ឥឡូវនេះ ពួកលើវីអើយ ពេលអ្នករាល់គ្នាទទួលបានរបស់ទាំងនេះហើយ ចូរ ថ្វាយដង្វាយមួយភាគក្នុងដប់ថ្វាយព្រះអម្ចាស់ដែរ។ អ្នករាល់គ្នាធ្វើតង្វាយដោយ រលក តង្វាយដុតទាំងមូល និងតង្វាយផ្សេងៗ។ អ្នកថ្វាយដង្វាយមួយភាគក្នុងដប់ ដល់ព្រះអម្ចាស់។”

116 បាននិយាយថា “ម៉ូសេ ជាចំណែករបស់អ្នក ខ្ញុំជារបស់អ្នក។” អូ ខ្ញុំអើយ! គាត់ បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាចំណែកដែលពេញចិត្តរបស់អ្នក។”

ហើយនោះជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានចំពោះក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំ មិនមានប្រាក់ និងមាសទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានចំណែកដែលពេញចិត្ត។ ហាលេលូយ៉ា! ការអប់រំ ខ្ញុំមិនអាចអានសៀវភៅនេះបានទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំទទួលបានចំណែកដែល ពេញចិត្ត។ នោះជាការល្អ។ សញ្ញាបត្របណ្ឌិត ខ្ញុំមិនមានភីអេចឌី ឬ អីលឌី ឬ គ្មានអ្វីផ្សេងទៀតឡើយ។ ប៉ុន្តែមានរឿងមួយដែលខ្ញុំមាន គឺផ្នែកដែលពេញចិត្ត។ នោះជាផ្នែកដែលខ្ញុំចង់បាន។ នោះជាផ្នែកដែលព្រះចង់ឲ្យអ្នកមាន។ បោះចោល

របស់ចាស់ៗ អស់ទាំងកិច្ចានុភាព និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ហើយដើរចេញ ហើយ ទទួលបានចំណែកដ៏គាប់ព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ។

117 ព្រោះថា អ្វីដែលអ្នកមាននៅលើផែនដីនេះ អ្នកនឹងចាកចេញពីទីនេះនៅពេល ដែលអ្នកចាកចេញ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកមានចំណែកដែលពេញចិត្តនោះ វានឹងនាំ អ្នកឡើងជាប្រាកដ។ យើងតែងតែដកការធានារ៉ាប់រង ថ្ងៃនេះ ដើម្បីផ្តល់ឱ្យអ្នកកប់ សព្វ។ ចូរយើងទទួលបានចំណែកដ៏គាប់ព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ ហើយទទួលអ្នក ឡើងជំនួស ជំនួសអ្នកកប់ខ្មោច។ អ្នកដឹងទេ ពួកគេទាំងពីរធ្វើការ។

118 ឥឡូវសូមមើល។

...លុះបានលែងស្រេចហើយ នោះក៏នាំគ្នាទៅឯពួករបស់ខ្លួនវិញ...

មិនត្រឡប់ទៅបូជាចារិកវិញទេ។ សូមមើល ដែលបង្ហាញថាពួកគេមានវា។ ពួកគេមិនត្រលប់ទៅរឿងចាស់ ត្រជាក់ ផ្លូវការម្តងទៀតទេ អត់ទេ ត្រឡប់ទៅវិញ ហើយនិយាយថា "ចាំមើលគេធ្វើអីនឹងយើង!" ទេទេ។ ពួកគេមានក្រុមផ្ទាល់ខ្លួន។ នៅទីនោះមានប្រហែលបួនដប់នាក់ប៉ុណ្ណោះ ប៉ុន្តែនោះជាក្រុមគ្រប់គ្រាន់ មាន មនុស្សមួយចំនួនតូច។

...លុះបានលែងស្រេចហើយ...

ក្រោយពីវាយហើយគំរាមគេថា "ប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវម្តងទៀត!" ឬ អូ ខ្ញុំមានន័យថា...បាទ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឃើញទេ? "ប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់ផ្សាយក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវម្តងទៀត ទោះអ្នកធ្វើអ្វីក៏ដោយ យើងនឹងចាប់អ្នក!"

119 បាននិយាយថា "អីយ៉ា វាជាការគំរាមកំហែងណាស់។ ចូរទៅរកបងប្អូនឯទៀត ៗ។" អូ នោះជាវិធី។ ក្នុងការរួបរួមមានអំណាច។ ក្នុងការរួបរួមមានអំណាច។ បាននិយាយថា "ចូរយើងទៅរកបងប្អូនឯទៀតៗ ហើយស្វែងរកអ្វីដែលយើងអាច ធ្វើបាន។"

120 ឥឡូវនេះពួកគេទាំងអស់គ្នាមកជាមួយគ្នា ហើយកំពុងប្រាប់ពីបទពិសោធន៍ ផ្សេងៗគ្នា។

...លុះបានលែងស្រេចហើយ នោះក៏នាំគ្នាទៅឯពួករបស់ខ្លួនវិញ ទាំ
ងរាយរឿងប្រាប់ពីសេចក្តីទាំងប៉ុន្មានដែលពួកសង្គ្រាម និងពួកចាស់ទុំ
បានហាមប្រាម។

កាលពួកជំនុំបានឮដូច្នោះ នោះក៏បន្តិះខ្មោចព្រមគ្នា ទូលដល់ព្រះ
ថា...

ឥឡូវនេះស្តាប់អ្វីដែលពួកគេនិយាយ។ មើលគាត់ មើលពួកគេ មិន
ត្រឡប់ទៅវិញហើយថា “អូ...” អ្វីផ្សេងទៀតអំពី “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំ
សូមទោស...” អត់ទេ។ ពួកគេត្រូវបានសង្គ្រោះរួចហើយ។ ពួកគេត្រូវបាន
ពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ។ ពួកគេមានជីវិតអស់កល្ប។

...នោះក៏បន្តិះ... ខ្មោចព្រមគ្នា ទូលដល់ព្រះថា...

អាម៉ែន! ខ្ញុំចូលចិត្តវាណាស់ បងប្រុស ជាមមើមើ ខ្ញុំចូលចិត្តវា។

...ឱព្រះដ៏ជាម្ចាស់ធំបំផុតអើយ (យើងដឹងហើយ) គឺទ្រង់ជា
ព្រះដែលបង្កើតផ្ទៃមេឃ ផែនដី និងសមុទ្រ ហើយរបស់ទាំងអស់ ដែល
នៅស្ថានទាំងនោះផង:

ទ្រង់បានមានព្រះបន្ទូល ដោយសារព្រះឱស្នប្បូងដាវីឌ...ជាអ្នកបំរើ
ទ្រង់ថា...

121 ចាំមើល អ្នកនឹងត្រលប់មកវិញ និយាយថា “ឥឡូវនេះ យើងមិនមែនជា...”
ឥឡូវនេះអ្នកចេញទៅទីនោះហើយនិយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់
អើយ សូមរង់ចាំបន្តិចនៅទីនេះ។ គេលេងសើចនឹងខ្ញុំណាស់!” តើទ្រង់មិនបាន
មានបន្ទូលថាពួកគេនឹងធ្វើវាទេឬ?

“អស់អ្នកណាដែលរស់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ នឹងងាករបៀតរបៀន។”

“មែនហើយ អ្នកដឹងហើយ ចៅហ្វាយខ្ញុំប្រាប់ខ្ញុំ បើគាត់ចាប់បាន...” តើពួកគេ
មិនបាននិយាយថាពួកគេបាននិយាយអញ្ចឹងទេឬ? “មែនហើយ អ្នកដឹងទេ ពួកគេ
បានទាញខ្ញុំទៅតុលាការនៅថ្ងៃមុនអំពីវា។”

122 តើទ្រង់មិនបានមានបន្ទូលថា “អ្នកនឹងត្រូវនាំទៅចំពោះមុខស្តេច និង
អ្នកគ្រប់គ្រង ដោយព្រោះនាមខ្ញុំ។ កុំគិតអ្វីដែលអ្នកនឹងនិយាយ ព្រោះវាមិនមែន
ជាអ្នកនិយាយនោះទេ?” ខ្ញុំបានឃើញវាកើតឡើងកាលពីម្សិលមិញ។ “វាគឺជា

ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលសណ្ឋិតនៅក្នុងអ្នក ទ្រង់នឹងនិយាយ។” ឃើញទេ “ទ្រង់។” ត្រូវហើយ។ ត្រូវហើយ។ “កុំគិតអ្វីដែលអ្នកនឹងនិយាយ។”

ទ្រង់បានមានព្រះបន្ទូល ដោយសារ...ព្រះឱស្ឋ...ហ្នឹងដាវីខ ជាអ្នកបំរើទ្រង់ថា ហេតុអ្វីបានជាអស់ទាំងសាសន៍ជ្រួលជ្រើមឡើង ហើយជនជាតិទាំងប៉ុន្មានមានគំនិតជាអសារឥតការដូច្នោះ?

ពួកមហាក្សត្រនៅផែនដីលើកគ្នាឡើង ពួកគ្រប់គ្រងទាំងប៉ុន្មាន...ក៏ប្រឹក្សាគ្នាទាស់នឹងព្រះអម្ចាស់ ហើយទាស់នឹងព្រះគ្រីស្ទនៃទ្រង់។

...ប្រាកដមែនហើយ ដ្បិតនៅក្រុងនេះ ស្តេចហេរ៉ូឌ និងលោកប៉ុន ទាស់ពីឡាត់ បានប្រជុំគ្នា ទាស់នឹងព្រះយេស៊ូវជាអ្នកបំរើបរិសុទ្ធរបស់ ទ្រង់ ដែលទ្រង់បានចាក់ប្រេងតាំងឲ្យ ព្រមទាំងពួកសាសន៍ដទៃ និងសាសន៍អ៊ីស្រាអែល...បានប្រជុំគ្នា

ដើម្បីនឹងធ្វើអស់ទាំងការដែលព្រះហស្តទ្រង់ និងព្រះដំរិះទ្រង់ បានគិតសំរេចជាមុន។

អូ! ខ្ញុំចូលចិត្តវា។ “ព្រះអម្ចាស់អើយ ពួកគេគ្រាន់តែធ្វើអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាពួកគេនឹងធ្វើ។” តើព្រះគម្ពីរបាននិយាយអ្វី? “នៅថ្ងៃចុងក្រោយ នឹងមានអ្នកមើលងាយ ចិត្តរឹង ស្រឡាញ់ការសប្បាយ ជាជាងស្រឡាញ់ព្រះ អ្នកបង្កហេតុ អ្នកចោទប្រកាន់មិនពិត មិនចេះទប់ចិត្ត មើលងាយអ្នកដែលល្អ មានទម្រង់នៃភាពជាព្រះ ប៉ុន្តែបដិសេធ...” ពួកគេមិនដែលឡើងទៅទីនោះ ហើយទទួលបានចេស្ដាទេ: “...បន្ទាប់ពីនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមកសណ្ឋិតលើអ្នក។” “មានទម្រង់នៃការគោរពព្រះ ប៉ុន្តែបដិសេធនូវអំណាចនោះ ពីការងាកចេញយ៉ាងនេះ។” នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឃើញទេ?

...ដើម្បីនឹងធ្វើអស់ទាំងការដែល...បានគិតសំរេចជាមុន។

...ឥឡូវនេះ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមទតមើលសេចក្តីកំហែងរបស់គេ ហើយសូម—ប្រទានឲ្យពួកអ្នកបំរើទ្រង់ បានផ្សាយព្រះបន្ទូល ដោយសេចក្តីភ្លាបានដ៏ពេញលេញ

អូ ខ្ញុំចូលចិត្តវា! យកភ្លើងដំនីចាស់នោះចេញ ហើយយកភ្លើងខ្ពង់ពិតប្រាកដនៅទីនោះ។ ឥឡូវនេះមើលនៅទីនេះ។

...បានផ្សាយព្រះបន្ទូល ដោយសេចក្តីក្លាហានដ៏ពេញលេញ

ដោយទ្រង់លូកព្រះហស្តមក សំរាប់នឹងប្រោសមនុស្សឲ្យបានជា...

អូ បងប្អូនអើយ! អារក្សមិនស្លាប់ទេ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធក៏មិនស្លាប់ដែរ។ ឃើញទេ?

...ដោយទ្រង់លូកព្រះហស្តមក សំរាប់នឹងប្រោសមនុស្សឲ្យបានជា...

ហើយនិងធ្វើទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យ ដោយសារព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ជាបុត្រាបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។

អ្នកឃើញអ្វីដែលពួកគេកំពុងរំខាន មែនទេ? គេធ្វើដូចគ្នាសព្វថ្ងៃនេះ ប៉ុន្តែធ្វើមិនបានល្អបន្តិចសោះ។

កាលបានអធិស្ឋានរួចហើយ នោះកន្លែងដែលគេប្រជុំគ្នាក៏រញ្ជួយ ហើយគេបានពេញជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទាំងអស់គ្នា រួចក៏ផ្សាយ ព្រះបន្ទូលដោយចិត្តក្លាហាន។

123 វ៉ី! ខ្ញុំអើយ! ពួកគេបានអ្វីមួយពេលពួកគេឡើងទៅទីនោះមែនទេ? ការសន្យាបាននិយាយថា នោះជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺ ប្រទានដល់អ្នកនូវភាពក្លាហាន ដើម្បីផ្តល់ការលូងលោមចិត្តដល់អ្នក ដើម្បីដៅចំណាំអ្នក ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវសញ្ញាមួយ។ អូ ខ្ញុំអើយ!

124 សូមស្តាប់។ អូ សង្ឃឹមថាយើងមានពេល យើងអាចចុះជាមួយភីលីពទៅកាន់ជនជាតិសាម៉ារី។ នៅក្នុងកិច្ចការ ៨:១៤ អ្នកទាំងអស់ដែលកត់វាចុះ។ ពួកគេបានទទួលនូវសេចក្តីអំណរដ៏អស្ចារ្យ ពួកគេមានការព្យាបាលយ៉ាងអស្ចារ្យ ប៉ុន្តែពួកគេបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ប៉ុន្តែ គេបានបញ្ជូនគេទៅក្រុងយេរូសាឡឹម ដើម្បីយកពេត្រុស គាត់ចុះមកដាក់ដៃលើពួកគេ ហើយពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ កិច្ចការ ៨:១៤។

125 សាសន៍ដទៃ មានម្នាក់ឈ្មោះកូនេលាស។ គាត់ជាបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ ថ្វាយដង្ហាយមួយភាគក្នុងដប់ សង់សាលាប្រជុំសម្រាប់ប្រជាជន គោរពព្រះជាម្ចាស់កោតខ្លាចព្រះជាម្ចាស់ បុរសល្អ ប្រេសប៊ីធីរៀន មេតូឌីស បាទីស្ទ ឬអ្វីផ្សេងទៀត ឃើញទេ ជាបុរសល្អណាស់។ ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយ ព្រះមានបន្ទូលថា "គាត់ជាមនុស្ស

ល្អ ដូច្នោះខ្ញុំនឹងបញ្ជូនគាត់ទៅប្រជុំ។ ខ្ញុំនឹងត្រូវយកត្រូវអធិប្បាយរបស់ខ្ញុំមកទីនេះ ហើយប្រាប់គាត់អំពីវា។ ត្រូវហើយ។

ដូច្នោះគាត់បានឃើញនិមិត្តមួយបាននិយាយថា “ចុះទៅក្រុងយ៉ុបប៉េ នោះអ្នកនឹងឃើញអ្នកនៅទីនោះ ឈ្មោះស៊ីម៉ូន ជាជាងស្បែក។ ហើយមានម្នាក់ ឈ្មោះស៊ីម៉ូនពេត្រុស នៅទីនោះ។ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់ឡើងមកទីនេះ គាត់នឹងប្រាប់អ្នកពីផ្លូវព្រោះគាត់បានទទួលអ្វីមួយ។”

126 ហើយនៅពេលដែលពេត្រុសក្រោកឈរនៅទីនោះ...ហើយកូនលាសនឹងថ្វាយបង្គំត្រូវអធិប្បាយនោះ។ គាត់គឺជា។ ប៉ុន្តែពេត្រុសបាននិយាយថា “ក្រោកឈរ។ ខ្ញុំជាមនុស្សដូចអ្នកដែរ។”

“ហើយខណៈពេលដែលពេត្រុសកំពុងនិយាយពាក្យទាំងនេះ” ពីរបៀបដែលពួកគេត្រឡប់ទៅវិញ នៅដើមដំបូង... រឿងដូចគ្នាដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពី របៀបដែលព្រះបានសន្យាថានឹងបង្ហូរព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ “ពេលគាត់និយាយពាក្យទាំងនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសណ្ឋិតលើពួកគេ។” អើ! បាទ។ នោះជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាអ្នកសម្រាប់ការនោះ។ ប្រាកដហើយ។ “ហើយពួកគេទាំងអស់បានពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”

127 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់នៅក្នុងអេភេសូរ មានបងប្អូនបាទីស្ទម្នាក់។ ដំបូងគាត់ជាមេធាវី ឆ្លាត មានប្រាជ្ញា ចេះច្បាប់។ បុរសអស្ចារ្យ ជាអ្នកប្រាជ្ញ។ ថ្ងៃមួយ គាត់បានអានព្រះគម្ពីរ ហើយគាត់បានឃើញនៅទីនោះ មានម្នាក់នឹងមកដោយព្រះនាមរបស់ព្រះមេស៊ី។ ហើយនៅពេលដែលគាត់បានធ្វើដូច្នោះ ហេតុអ្វីគាត់ចាប់ផ្តើមឮអំពីព្រះយេស៊ូវនេះ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំជឿជាក់។ ហើយខ្ញុំប្រកាសដោយបើកចំហនូវជំនឿរបស់ខ្ញុំថា ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។” គាត់គឺជាបាទីស្ទពិតប្រាកដ។ នៅទីនេះគាត់មកជាមួយ “ខ្ញុំប្រកាសដោយបើកចំហថាព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះគ្រីស្ទ។” គាត់បានធ្វើវាយ៉ាងច្រើនរហូតដល់ព្រះបានហៅគាត់ឱ្យចូលរួមក្នុងព័ន្ធកិច្ច។ ព្រះនឹងតែងតែនិយាយទៅកាន់បេះដូងពិត។

128 ហើយមានជាងសង់តង់ចំណាស់ម្នាក់នៅទីនោះ ដោយឈ្មោះអគីឡា និង ព្រីស៊ីឡា ជាប្តីប្រពន្ធ។ ពួកគេជាអ្នកផលិតតង់។ កិច្ចការទី១៨ ប្រាប់អ្នកអំពីវា។

ប៉ុល ពួកគេជាមិត្តរបស់គាត់។ ពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្រោមដៃរបស់ប៉ុល និងការបង្រៀនរបស់គាត់។

ពួកគេបានឮថាមានការរីកផុសផុលនៅទីនោះ ដូច្នេះពួកគេក៏ដើរទៅទីនោះ។ មានតែដប់ ឬដប់ពីរនាក់ប៉ុណ្ណោះដែលបានចូលរួម។ ដូច្នេះ គាត់ក៏ដើរទៅទីនោះដើម្បីមើល ក៏បានឮអ្នកអធិប្បាយនេះ គឺចិត្តស្មោះត្រង់។ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំជឿថាគាត់នឹងស្តាប់ការពិត។”

ដូច្នេះបន្ទាប់ពីការបម្រើចប់ហើយ គាត់ក៏ហៅគាត់មកកែវខាងក្រោយតង់ហើយបាននិយាយថា “មើលចុះ យើងមានប្អូនប្រុសម្នាក់ដែលមានកម្ពស់ខ្ពស់ ជាសាសន៍យូដាដែលមានច្រមុះតូច ហើយប៉ុន្តែពេលគាត់មកដល់ គាត់នឹងបង្រៀនអ្នកនូវព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់យ៉ាងច្បាស់លាស់។” មែនហើយបន្ទាប់ពីមួយរយៈ...

129 ប៉ុលបានជាប់គុកនៅពេលជាមួយគ្នា។ កន្លែងដ៏អាក្រក់សម្រាប់អ្នកអធិប្បាយបែបទំនើប មែនអត់? ប៉ុន្តែគាត់ជាប់គុក ហើយព្រះអម្ចាស់បានឲ្យគាត់នៅទីនោះ។ ដូច្នេះបន្ទាប់ពីញួយដឹមក ញឹរគុក គាត់ក៏ចាប់បានមេគុក និងក្រុមគ្រួសារមកធ្វើបណ្តុំជ្រមុជទឹកឲ្យគេទាំងអស់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ហើយបានចេញ ដំណើរទៅទៀត។

ហើយគាត់ទើបតែបានដេញអារក្សចេញពីស្រី ចំណាស់តូចមួយនៅទីនោះដែលប្រាប់ពីសំណាង។ ពេលនោះ គេរកលុយបានច្រើនដោយសារនាង ទើបគាត់លាតត្រដាង ដូច្នេះ គេចាប់គាត់ដាក់គុក។ ហើយព្រះអម្ចាស់បានអង្រួនគុកចុះ ព្រោះទ្រង់មានមនុស្សមួយក្រុមនៅទីនោះ ដើម្បីស្តាប់សេចក្តីពិត។ អ្នកមិនអាចចងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានទេ។ មាន...មិនថាអ្វីទេ អ្នកមិនអាច។ អ្នកគ្រាន់តែមិនអាចធ្វើវាបាន។

130 ដូច្នេះ គាត់មកទីនោះទៅកន្លែងដែលបុរសនេះនៅ។ ហើយ អគីឡា និងព្រីស៊ីឡា ប្រហែលជាពួកគេមាននំសាំងវិចខ្លះ។ ហើយភ្លាមៗបន្ទាប់ពីនំសាំងវិចត្រូវបានបរិភោគ បាននិយាយថា “យើងនឹងទៅរកការរីកផុសផុល។”

ប៉ុលបានត្រឡប់ទៅទីនោះ ហើយកាន់អាវតូចរបស់គាត់ ហើយស្តាប់ការអធិប្បាយរបស់គ្រូបាទីស្ទនេះ។

គាត់បាននិយាយថា “មិនអីទេ អ្វីដែលអ្នកអធិប្បាយ ប៉ុន្តែមានវាខ្លះទៀត។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់សួរអ្នកនូវសំណួរមួយ លោកបណ្ឌិត អាប៉ូឡូស។ តើអ្នក បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបានជឿឬទេ?”

“អូ” គាត់បាននិយាយថា “យើងមិនដឹងថាមាន។ តើអ្នកចង់មានន័យអ្វី ដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? យើងជាបាទីស្ទ។”

បាននិយាយថា “តើអ្នកដឹងថាអ្នកជាបាទីស្ទដោយរបៀបណា?” ឃើញទេ?

“មែនហើយ យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ យើងដឹងតែពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹករបស់យ៉ូហានប៉ូណ្ណោះ។”

គាត់បាននិយាយថា “គាត់បានតែធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ការប្រែចិត្តប៉ុណ្ណោះ ដោយនិយាយថា ‘ជឿលើទ្រង់នឹងយាងមក’ នោះគឺលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។”

កាលលោកបានឮដូច្នោះ ពួកគេក៏ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ លោកប៉ុលដាក់ដៃលើពួកគេ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបាន សណ្ឋិតលើពួកគេ គេនិយាយភាសាដទៃ ហើយទាយ។ បាននិយាយថា “អ្នកណា ក៏ដោយ។”

131 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ តើយើងធ្វើដូចម្តេច? ខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នកអ្វីមួយ បន្ទាប់មក ខ្ញុំ...យើងនឹងបិទ ព្រោះវា ជាការ ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកថាខ្ញុំនឹងអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកចេញ ឆាប់។ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដ្បិតបទគម្ពីរចុងក្រោយសម្រាប់ យប់នេះ...ខ្ញុំទទួលបានមួយក្រុមទៀតនៅទីនេះ ប៉ុន្តែយើងត្រូវលុបចោលវា។ សូម ត្រឡប់ទៅកូរិនថូសទីមួយជំពូក១២។ ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងអានវា ហើយ បន្ទាប់មកយើងនឹង—យើងនឹងបិទ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ កូរិនថូសទី១ ជំពូកទី១២។

តើមានប៉ុន្មាននាក់ជឿលើការបង្រៀនរបស់សាវកប៉ុល? ប្រាកដហើយ! គាត់ បាននិយាយ នៅក្នុងកាឡាទី១:៨ “បើទេវតាបង្រៀនអ្វីខុសពីគេ សូមឱ្យគេត្រូវ បណ្តាសារចុះ” ទុកអោយអ្នកអធិប្បាយនៅតែគេទៅ។ “បើទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌ ចុះមកបង្រៀនអ្វីប្លែកពីគេ សូមឱ្យគេត្រូវបណ្តាសារចុះ។” ឃើញទេ កុំមានអ្វី ពាក់ព័ន្ធជាមួយវា។

132 សូមមើលនេះ កូរិនថូសទី១ជំពូក ១២។ តើ—តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែល ដឹងថាយើងត្រូវតែនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដើម្បីទៅរស់ឡើងវិញ ពីព្រោះវាជាបូកាយ

របស់ទ្រង់ ដែលព្រះបានសន្យាថានឹងលើកឡើង? មិនមានវិធីផ្សេងទៀតទេ? មិនមានវិធីផ្សេងទៀតទេ ប្រសិនបើអ្នកនៅក្រៅព្រះគ្រីស្ទ។

អ្នកអាចមើលទៅទីនេះហើយជឿលើទ្រង់ និងយាយថា “ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំជឿទ្រង់។ ទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។” ល្អណាស់ បងប្រុស ខ្ញុំត្រៀមខ្លួនចាប់ដៃអ្នកនៅពេលអ្នកនិយាយនោះ។ “ខ្ញុំជឿលើទ្រង់។ ខ្ញុំនឹងសារភាពទៅទ្រង់ថាជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ។” នោះជាការល្អ ប៉ុន្តែអ្នកនៅតែមិននៅក្នុងទ្រង់។ “ខ្ញុំនឹងចាប់ដៃជាមួយអ្នកអធិប្បាយ។ ខ្ញុំនឹងសារភាពអំពើបាបរបស់ខ្ញុំ។” នោះនៅតែមិនមាននៅក្នុងទ្រង់។

133 សូមមើលអ្វីដែលប៉ុលបាននិយាយ របៀបដែលអ្នកទទួលបាននៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ តើអ្នកនឹងត្រូវបានគេហៅថាកាត់ស្បែកដោយរបៀបណា? អំប្រាហាំពួកគេផ្តល់សញ្ញាមួយ។ សូមស្តាប់ឥឡូវនេះ កូរិនថូសទី១ជំពូកទី១២ ហើយសូមចាប់ផ្តើមនៅខទី១២។

ដ្បិតដូចជារូបកាយៗមានអរិយៈជាច្រើន តែអរិយៈទាំងនោះ...ទោះមានច្រើនក៏ពិត គង់តែរួមគ្នាមកជារូបតែៗទេ: នោះព្រះគ្រីស្ទក៏ដូច្នោះដែរ។ (មិនបែងចែក។ “មួយ!”)

ស្តាប់។ “ដ្បិតព្រះវិហារតែមួយ”? តើមានប៉ុន្មាននាក់កំពុងអាននៅពីក្រោយខ្ញុំ? “ដោយការចាប់ដៃមួយ?” “ដោយទឹកតែមួយ?” ទេ។ ពេលនោះមាននរណាម្នាក់ខុស។

“ដោយវិញ្ញាណតែមួយ!” តើវាជាមេមែនទេ? នោះហើយ “វិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” បន្ទាប់មក។ ឃើញទេ?

...ដ្បិតយើងទាំងអស់គ្នា ទោះបីជាសាសន៍យូដា ឬសាសន៍ក្រេក បារាំង ឬអ្នកជាតិ យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជ ចូលក្នុងរូបកាយតែៗ ដោយសារព្រះវិញ្ញាណតែៗ ហើយគ្រប់គ្នាក៏បានត្រូវផឹកពីព្រះវិញ្ញាណតែៗដែរ។

134 រូបកាយនៃព្រះគ្រីស្ទ គឺជាព្រះវិញ្ញាណតែមួយ ដែលសមាជិកគ្រប់រូបចាប់ពីថ្ងៃបុណ្យទី៥០ រហូតមកដល់ពេលនេះ ផឹកស្រាទំពាំងបាយជូរថ្មីដូចគ្នា

ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នា ដែលនាំមកនូវលទ្ធផលដូចគ្នា។ តើយើងធ្វើវាដោយ របៀបណា? “ដោយវិញ្ញាណតែមួយ។”

វាជាទ្វារចំហរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ តើវាគឺជាអ្វី? វាជាទ្វារ បើកចំហរបស់ព្រះ។ វាជាសញ្ញាមួយ។ វាជាត្រា។ វាគឺជាអ្នកលូងលោម។ វាជា អ្នកជំនួយ។ វាជាការធានា។ វាជាក្តីសម្រាក។ វាជាសន្តិភាព។ វាជាសេចក្តីល្អ។ វាជាការព្យាបាល។ វាជាជីវិត។ វាជា—វាគឺជាទ្វារបើកចំហរបស់ព្រះចំពោះអ្វីៗ ទាំងអស់នេះ។ វាជាទ្វារបើកចំហរបស់ព្រះចំពោះព្រះគ្រីស្ទ ដែលមាន...

ព្រះបានបញ្ជាក់ថា ទ្រង់ប្រោសព្រះយេស៊ូវឲ្យរស់ឡើងវិញ ហើយអ្នកដែល បានស្លាប់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងនាំមកជាមួយទ្រង់នៅពេលរស់ឡើងវិញ។ “កុំឱ្យ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវព្រះទ័យ ដែលបានដៅចំណាំអ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ រហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់អ្នក។” វ៉ែរ! តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿ?

135 តើព្រះគ្រីស្ទជាអ្វី? តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? វាមិនមែនជាអ្វីដែលមនុស្ស សើចទេ។ វាជាអ្វីដែលមនុស្សសើច។ ប៉ុន្តែវាមិនមែនទេ ចំពោះអ្នកជឿ។

ដល់អ្នកមិនជឿ! ខ្ញុំចង់ឱ្យខ្ញុំមានរយៈពេលពីរបីសប្តាហ៍ ខ្ញុំចង់យកនៅយប់ ថ្ងៃស្អែក ហើយប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលវាគឺជាអ្នកមិនជឿ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំរត់កាត់បន្តិច វា ជាពេលមួយ។ វាជាការលេងសើច។ វាជាអន្ទាក់។ វាជាការជំពប់ដួល។ វាជាការ ស្លាប់។ វាគឺជាការបំបែកអស់កល្បជានិច្ចពីព្រះ។ ខ្ញុំគិតមិនចេញពីរឿងដែលមាន ចំពោះអ្នកមិនជឿ!

136 សូមចាំថា ភ្ញៀវដូចគ្នាដែលអ្នកមិនជឿបានសើចចំអកនោះ គឺជាភ្ញៀវដូចគ្នា ដែលបានជួយសង្គ្រោះណូអេ និងក្រុមគ្រួសាររបស់គាត់។ ឃើញទេ? ព្រះវិញ្ញាណ តែមួយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលមនុស្សកំពុងសើចចំអក ហើយនិយាយថាគឺ “គឺជាពួកក្រុមឆ្គួត ហើយមិនចេះគិត” វាជារឿងដូចគ្នាដែលនឹងលើកក្រុមជំនុំ ឡើង ហើយយកវាឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ នឹងនាំមកនូវការវិនិច្ឆ័យលើអ្នកមិនជឿ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ នោះជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

137 ពួកគេមានពរ...សូមនិយាយពាក្យនេះដោយស្មោះអស់ពីចិត្ត។ មានពរហើយ អ្នកណាស្រេកឃ្លាននឹងវា ដ្បិតគេនឹងឆ្អែត។

138 យប់ថ្ងៃស្អែក យើងនឹងនិយាយអំពីរបៀបដែលវាកើតឡើងនៅពេលដែលវាមកដល់។

139 ឥឡូវនេះ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ ដែលចង់ទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយចង់ឲ្យអ្នកណាម្នាក់អធិស្ឋានឲ្យអ្នក ថាអ្នកនឹងឃើញពន្លឺ?

អ្នកដឹងទេ “តើវាជាអ្វី?”

ឥឡូវនេះ យប់ថ្ងៃស្អែកយើងនឹងយក “អ្វីដែលវាធ្វើ?”

140 ហើយនៅយប់បន្ទាប់គឺ “របៀបទទួលវា។” បន្ទាប់មកយើងនឹងហៅ ទៅឲ្យអ្នកនៅទីនេះណែនាំ ហើយចូលទៅក្នុងបន្ទប់ភ្លាម ហើយស្នាក់នៅទីនោះ ប្រសិនបើវាចំណាយពេលពេញមួយបុណ្យណ្ហាអែល នោះជាការត្រឹមត្រូវ រហូតដល់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក។ យើងនឹងទៅជិតវាពីគ្រឹះ ព្រះគម្ពីរដ៏ល្អមួយ។ យើងនឹងចូលទៅជិតវា ហើយទទួលបានវា ដូចជាព្រះបានសន្យាវា ហើយវាបានធ្លាក់ចុះនៅដើមដំបូង។ នោះជាវិធីដែលយើងនៅទីនេះដើម្បីធ្វើវា។ ខ្ញុំ...វាមិនមានអ្វីខុសប្លែកពីអ្វីដែលយើងនិយាយនោះទេ...

ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់គឺ...មានភាពលេចធ្លោនៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ហើយខ្ញុំចង់បានអ្វីដែលព្រះមានសម្រាប់ខ្ញុំ។ ប្រសិនបើមានអ្វីបន្ថែមទៀត សូមបើកស្ថានសួគ៌ ព្រះអម្ចាស់ មូលហេតុរបស់ខ្ញុំ—បេះដូងរបស់ខ្ញុំបើកចំហសម្រាប់វា។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

141 ប៉ុន្មាននាក់ចង់បាន? ឥឡូវលើកដៃនិយាយថា “អធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ។” ឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលអ្នកនៅដដែល ចូរលើកដៃឡើង។

ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ យើងបានបង្រៀនជាយូរមកហើយ។ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់នៅទីនេះ។ មានដៃដែលលើកឡើងលើអាកាសឥឡូវនេះ។ ហើយពួកគេដឹងថាវាជាអ្វី ពួកគេដឹងពីអត្ថន័យនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ទូលបង្គំសូមអង្វរព្រះថា មុនការប្រជុំនេះត្រូវបញ្ចប់ ថារាល់ដៃនៅក្នុងទីនេះនឹងត្រូវបានលើកឡើង ដែលពួកគេបានទទួលវា។ សូមថ្វាយព្រះអង្គម្ចាស់។

142 យើងអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។ ទូលបង្គំសូមទ្រង់ប្រទានពរដល់ពួកគេ និងប្រទានឲ្យពួកគេនូវសេចក្តីប្រាថ្នានៃចិត្តរបស់ពួកគេ។ សូមក្រឡេកមើលដែររបស់ពួកគេព្រះអម្ចាស់។ ពួកគេស្រឡាញ់ទ្រង់។ ពួកគេចង់បានវា។ ពួកគេដឹងថា

ពួកគេមិនអាចទៅបានទេ... យប់ស្ងែក បើទ្រង់ជួយទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងអាចបញ្ជាក់វានៅក្នុងបទគម្ពីរថា ពួកគេនឹងមិនបង្កើតការលើកឡើងដោយគ្មានវាឡើយ។ ដូច្នោះ ទូលបង្គំអធិស្ឋានឱ្យព្រះវរបិតាថា ទ្រង់នឹងប្រទានឲ្យពួកគេស្រកហ្លាន ដើម្បីឲ្យពួកគេបានឆ្លែត។ ទូលបង្គំសូមថ្វាយពួកគេដល់ទ្រង់ឥឡូវនេះ ព្រះវរបិតា។ ហើយសូមប្រទានពរជ័យទាំងនេះ ដូចដែលយើងសូមក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
ហើយបានបង់ថ្លៃសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

143 ខ្ញុំចង់និយាយរឿងនេះមុនពេលយើងច្រៀងម្តងទៀត។ ខ្ញុំចង់ជួបអ្នកបម្រើព្រះ មួយក្រុមក្នុងបន្ទប់នេះ យប់ថ្ងៃសុក្រ មុនពេលកម្មវិធីចាប់ផ្តើម សូមមើលនៅយប់ ថ្ងៃសុក្រ។ ខ្ញុំ...

តើអ្នកឃើញអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមធ្វើទេ? ដើម្បីបង្ហាញថាវាជាអ្វី រៀបចូលទៅជិតវា និងអ្វីដែលត្រូវគោរព បន្ទាប់មកអ្នកមិនមកដោយងងឹតងងុលដោយវាយចូលទៅក្នុងអ្វីមួយ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំមិនដែលសួរវានៅយប់នេះ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកដឹងថាវាជាអ្វី។ វាជាការសន្យា។ វាជាត្រា។ វាគឺជាអ្នកល្ងង់លោម។ ជាដើម។

បន្ទាប់មក យប់ថ្ងៃស្អែក និងយប់បន្ទាប់ យើងនឹងចាប់ផ្តើមភ្លាមៗ ចាប់ពីពេលនោះ រហូតដល់វាមកដល់។ មិនខ្វល់ថាវាត្រូវការពេលប៉ុន្មាន យើងនឹងស្តាប់នៅរហូតដល់។ សម្អាតបេះដូងរបស់អ្នក។ ទ្រង់នឹងមិនដែលចាក់វាទៅក្នុងចិត្តមិនបរិសុទ្ធឡើយ។ ចូររៀបចំខ្លួនឲ្យបានត្រឹមត្រូវ ហើយទ្រង់នឹងប្រទានវា។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
តោះលើកដៃឡើងឥឡូវនេះ។
ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
ហើយបង់ថ្លៃសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

គ្រូគង្វាលទើបតែបាននិយាយ ហើយយើងយល់ស្របថា នៅយប់ថ្ងៃស្អែក
 យើងនឹងចាប់ផ្តើមនៅម៉ោងប្រាំពីរ ជំនួសឱ្យប្រាំពីរសាមសិប។ ហើយនោះនឹង
 អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំចេញនៅម៉ោងប្រាំបីសាមសិបជំនួសឱ្យប្រាំបួនសាមសិប។ នៅម៉ោង
 ប្រាំពីរ ...ម៉ោងប្រាំពីរយប់ស្អែក កម្មវិធីចម្រៀងនឹងចាប់ផ្តើម។ ខ្ញុំនឹងនៅលើសារ
 របស់ខ្ញុំនៅម៉ោងប្រាំពីរសាមសិបនាទី។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់

ចូរយកកន្សែងដៃចេញ ហើយគ្រឿងទៅទ្រង់។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់

គ្រាន់តែបំបែកនិន្ទាការផ្លូវការឥឡូវនេះ!

ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន

ហើយបានបង់ថ្លៃសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ

នៅលើដើមកាល់រ៉ាំរ៉ៃ។

មិនអីទេ គ្រូគង្វាលរបស់អ្នកឥឡូវនេះ បងប្រុសនេវិល។



តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? KHM59-1216

(What Is The Holy Ghost?)

ផ្នែកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃពុធថ្ងៃទី 16 ធ្នូ 1959 នៅរោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺរសាន់វិល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2022 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG